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PROTOKÓŁ NR 111/2024 

z CXI SESJI RADY MIEJSKIEJ GÓRY KALWARII 

odbytej w dniu 20 marca 2024r. 

 

CXI sesja Rady Miejskiej Góry Kalwarii odbyła się w Ośrodku Kultury w Górze 

Kalwarii, przy ul. Por. Jana Białka 9. 

 

Szczegółowy przebieg obrad przedstawiają nagrania z sesji. 

 

Link do nagrań: 

https://esesja.tv/transmisja/47380/sesja-rady-miejskiej-gory-kalwarii-nr-cxi-w-dniu-20-

marca-2024-godz-1430-cz-i.htm 

https://esesja.tv/transmisja/47382/sesja-rady-miejskiej-gory-kalwarii-nr-cxi-w-dniu-20-

marca-2024-godz-1430-cz-ii.htm 

https://esesja.tv/transmisja/47381/sesja-rady-miejskiej-gory-kalwarii-nr-cxi-w-dniu-20-

marca-2024-godz-1430-cz-iii.htm 

https://esesja.tv/transmisja/47383/sesja-rady-miejskiej-gory-kalwarii-nr-cxi-w-dniu-20-

marca-2024-godz-1430-cz-iv.htm 

https://esesja.tv/transmisja/47384/sesja-rady-miejskiej-gory-kalwarii-nr-cxi-w-dniu-20-

marca-2024-godz-1430-cz-v.htm 

 

Punkt 1. Otwarcie CXI sesji Rady Miejskiej, stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa o godzinie 1510 otworzyła 

CXI sesję Rady Miejskiej. Poinformowała, że obrady są transmitowane i utrwalane za 

pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk, a nagranie z obrad będzie udostępnione 

w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej gminy. Ponadto poinformowała 

o konieczności stosowania zasad wynikających z przepisów o ochronie danych 

osobowych. Następnie po potwierdzeniu przez radnych obecności w systemie eSesja 

stwierdziła prawomocność obrad. 

W posiedzeniu wzięło udział 21 radnych. 

Obecni radni: 

1. Zbigniew Adamczyk 

2. Łukasz Baran 

3. Monika Bolek 

4. Aleksandra Fedynicz-Komosa 

5. Jacek Gliński 

https://esesja.tv/transmisja/47380/sesja-rady-miejskiej-gory-kalwarii-nr-cxi-w-dniu-20-marca-2024-godz-1430-cz-i.htm
https://esesja.tv/transmisja/47380/sesja-rady-miejskiej-gory-kalwarii-nr-cxi-w-dniu-20-marca-2024-godz-1430-cz-i.htm
https://esesja.tv/transmisja/47382/sesja-rady-miejskiej-gory-kalwarii-nr-cxi-w-dniu-20-marca-2024-godz-1430-cz-ii.htm
https://esesja.tv/transmisja/47382/sesja-rady-miejskiej-gory-kalwarii-nr-cxi-w-dniu-20-marca-2024-godz-1430-cz-ii.htm
https://esesja.tv/transmisja/47381/sesja-rady-miejskiej-gory-kalwarii-nr-cxi-w-dniu-20-marca-2024-godz-1430-cz-iii.htm
https://esesja.tv/transmisja/47381/sesja-rady-miejskiej-gory-kalwarii-nr-cxi-w-dniu-20-marca-2024-godz-1430-cz-iii.htm
https://esesja.tv/transmisja/47383/sesja-rady-miejskiej-gory-kalwarii-nr-cxi-w-dniu-20-marca-2024-godz-1430-cz-iv.htm
https://esesja.tv/transmisja/47383/sesja-rady-miejskiej-gory-kalwarii-nr-cxi-w-dniu-20-marca-2024-godz-1430-cz-iv.htm
https://esesja.tv/transmisja/47384/sesja-rady-miejskiej-gory-kalwarii-nr-cxi-w-dniu-20-marca-2024-godz-1430-cz-v.htm
https://esesja.tv/transmisja/47384/sesja-rady-miejskiej-gory-kalwarii-nr-cxi-w-dniu-20-marca-2024-godz-1430-cz-v.htm
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6. Jan Jarosz  

7. Teresa Jędral 

8. Wojciech Kochański 

9. Szymon Krupa 

10. Czesława Iwona Książek 

11. Beata Mika 

12. Bożena Molak  

13. Zenon Nadstawny 

14. Beata Polaczyńska 

15. Andrzej Posiewka 

16. Jakub Rącz 

17. Jan Rokita 

18. Iwona Szymańska 

19. Tomasz Ura 

20. Urszula Wroniewicz 

21. Rozalia Zdulska 

 

W załączeniu do protokołu: 

- lista obecności radnych wraz z raportem obecności radnych wygenerowanym z systemu 

eSesja załącznik nr 1; 

- lista obecności przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych 

gminy załącznik nr 2; 

- lista obecności gości załącznik nr 3. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej A. Fedynicz-Komosa powitała: Radnych Rady Miejskiej, 

Burmistrza Arkadiusza Strzyżewskiego, Sekretarza gminy Piotra Walczaka, Skarbnika 

gminy Ewę Sobiepanek, przybyłych sołtysów p. Anetę Mikielską oraz p. Zbigniewa Kongla, 

przybyłych kandydatów na ławników, pracowników urzędu, naczelników, służby 

mundurowe oraz wszystkich mieszkańców.  

 

Punkt 2. Przedstawienie porządku obrad sesji Rady Miejskiej. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa przedstawiła porządek 

obrad uzupełniony w trybie art.20 ust.5 ustawy z dnia 08 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym o punkt 39.1 oraz 39.2 

1. Otwarcie CXI sesji Rady Miejskiej, stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad.  

3. Sprawozdanie Burmistrza o działaniach podjętych w okresie międzysesyjnym. 
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4. Informacja Komendanta Policji o stanie bezpieczeństwa na terenie miasta i gminy Góra 

Kalwaria w 2023 roku. 

5. Podsumowanie działalności jednostek ochrony przeciwpożarowej na terenie gminy 

Góra Kalwaria w 2023 r. 

6. Sprawozdanie z działalności Straży Miejskiej w Górze Kalwarii za 2023 rok. 

7. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Kultury w Górze Kalwarii za 2023 rok. 

8. Sprawozdanie z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w Górze Kalwarii za 2023 

rok. 

9. Sprawozdanie roczne z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny w gminie Góra 

Kalwaria za 2023 r. 

10. Sprawozdanie z gminnego programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz 

ochrony ofiar przemocy w rodzinie na lata 2021-2026 

11. Sprawozdanie z działań Programu działań wspierających rodziny wielodzietne na 

terenie Miasta i Gminy Góra Kalwaria w roku 2023. 

12. Sprawozdanie z działań programu „Kalwaryjska Karta Seniora” na terenie Miasta i 

Gminy Góra Kalwaria w roku 2023 

13. Raport z wykonania w 2023 r. Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii i efektów jego realizacji. 

14. Sprawozdanie z pracy Komisji Finansów i Rozwoju za 2023 rok. 

15. Sprawozdanie z pracy Komisji Oświaty, Kultury i Pomocy Społecznej za 2023 rok. 

16. Sprawozdanie z pracy Komisji Zdrowia i Sportu za 2023 rok. 

17. Sprawozdanie z pracy Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Handlu za 2023 rok. 

18. Sprawozdanie z pracy Komisji Gospodarki Komunalnej i Porządku Publicznego za 2023 

rok.  

19. Sprawozdanie z pracy Komisji Rewizyjnej za 2023 rok.  

20. Sprawozdanie z pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji za 2023 rok. 

21. Sprawozdanie z pracy Komisji Prezydialnej za 2023 rok. 

22. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Miasta i Gminy Góra Kalwaria do 

2030 r. 

23. Przedstawienie opinii Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników do sądów 

powszechnych na kadencję 2024-2027 w wyborach uzupełniających, na temat 

kandydatów na ławników, w szczególności spełnienia przez nich wymogów określonych w 

ustawie Prawo o ustroju sądów powszechnych. 

24. Projekt uchwały w sprawie ustalenia regulaminu wyborów ławników do sądów 

powszechnych na kadencję 2024-2027. 
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25. Przeprowadzenie wyborów ławników:  

a) wybór komisji skrutacyjnej,  

b) głosowanie,  

c) odczytanie protokołu z ustalenia wyników głosowania, 

d) projekt uchwały w sprawie wyboru ławników do sądów powszechnych na kadencję 

2024-2027. 

26. Projekt uchwały w sprawie programu osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 

2024 w Gminie Góra Kalwaria. 

27. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania statutu Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Górze Kalwarii. 

28. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia ośrodka wsparcia Klub 

Senior+ „Wisełka” oraz włączenia go w strukturę Ośrodka Pomocy Społecznej w Górze 

Kalwarii. 

29. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków 

Ochotniczych Straży Pożarnych w Gminie Góra Kalwaria. 

30. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Góra Kalwaria na rok 2024. 

31. Projekt uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub 

znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków. 

32. Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

fragmentu miasta Góra Kalwaria – rejon ul. Lipkowskiej cz. I 

33. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania nazw ulic we wsi Wólka 

Załęska. 

34. Projekt uchwały w sprawie nadania nazw drogom wewnętrznym we wsi Obręb. 

35. Projekt uchwały w sprawie nadania nazw drogom wewnętrznym we wsi Czarny Las. 

36. Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w miejscowości Kąty. 

37. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 

gruntowej, stanowiącej własność Gminy Góra Kalwaria. 

38. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu lokalu 

użytkowego na rzecz dotychczasowego najemcy. 

39. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie przez Gminę Góra 

Kalwaria nieruchomości stanowiących własność Skarbu Państwa, położonych w obrębie 

0023, Krzaki Czaplinkowskie w gminie Góra Kalwaria, oznaczonych jako działki 

ewidencyjne nr: 193/3 i 193/4. 
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39.1. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za zajęcie pasa drogowego dróg 

gminnych. 

39.2. Projekt uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego 

do korzystania z pomocy w formie świadczenia pieniężnego w postaci zasiłku celowego 

na zakup posiłku lub żywność oraz w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków na 

pomoc w formie posiłku lub świadczenia rzeczowego w postaci produktów 

żywnościowych przyznawanych dla osób objętych rządowym programem „Posiłek w 

szkole i w domu” na lata 2024-2028. 

40. Prezentacja na temat możliwości lokalizacji w Czersku Muzeum Szkuty Czerskiej. 

41. Informacja przewodniczącego rady o zgłoszonych wnioskach w sprawie dokonania 

poprawek lub uzupełnienia protokołu z CVIII sesji Rady Miejskiej z dnia 21.02.2024 r. oraz 

z CIX uroczystej sesji Rady Miejskiej z dnia 26.02.2024 r. 

42. Sprawy różne: 

a. pytania mieszkańców i odpowiedzi, 

b. pytania radnych i odpowiedzi, 

c. wolne wnioski, 

d. informacje. 

43. Zamknięcie CXI sesji Rady Miejskiej. 

 

Zawiadomienie o zwołaniu sesji w trybie art. 20 ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym 

wraz z porządkiem obrad stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Wniosek Burmistrza Miasta i Gminy Góra Kalwaria w sprawie uzupełnienia porządku obrad 

stanowi załącznik nr 5,6 do protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji J. Rącz, zgłosił wniosek formalny o 

uzupełnienie porządku obrad o następujące projekty uchwał:  

1. Projekt uchwały w sprawie przekazania wniosku do organu właściwego. 

2. Projekt uchwały w sprawie uznania za niezasadny wniosku o ustanowienie pomnika 

przyrody. 

3. Projekt uchwały w sprawie przekazania petycji według właściwości.  

4. Projekt uchwały w sprawie przekazania wniosku według właściwości. 

 

Burmistrz Arkadiusz Strzyżewski zgłosił wniosek o uzupełnienie porządku obrad o punkt: 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług 

publicznego transportu zbiorowego w transporcie drogowym. 
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Przewodnicząca A. Fedynicz – Komosa poinformowała, iż w dniu wczorajszym podczas 

posiedzenia Komisja Finansów i Rozwoju oraz Komisji Oświaty Kultury i Pomocy 

Społecznej wystąpiła z wnioskiem o zdjęcie z porządku obrad pkt. 32: Projekt uchwały w 

sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu miasta 

Góra Kalwaria – rejon ul. Lipkowskiej cz. I. W dalszej wypowiedzi mówczyni uzasadnia 

wniosek komisji.  

 

W związku z brakiem innych zgłoszeń przewodnicząca rady poddała wnioski pod 

głosowanie. 

 

Głosowano wniosek w sprawie uzupełnienia porządku obrad o: Projekt uchwały w sprawie 

przekazania wniosku do organu właściwego.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek 

Gliński, Jan Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona 

Książek, Beata Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej 

Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, 

Rozalia Zdulska 

Rada Miejska uwzględniła wniosek. Uzupełniono porządek obrad o pkt.39.3 

 

Głosowano wniosek w sprawie uzupełnienia porządku obrad o: Projekt uchwały w sprawie 

uznania za niezasadny wniosku o ustanowienie pomnika przyrody.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek 

Gliński, Jan Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona 

Książek, Beata Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej 

Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, 

Rozalia Zdulska 

Rada Miejska uwzględniła wniosek. Uzupełniono porządek obrad o pkt. 39.4. 
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Głosowano wniosek w sprawie uzupełnienia porządku obrad o: Projekt uchwały w sprawie 

przekazania petycji według właściwości.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek 

Gliński, Jan Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona 

Książek, Beata Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej 

Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, 

Rozalia Zdulska 

Rada Miejska uwzględniła wniosek. Uzupełniono porządek obrad o pkt. 39.5 

 

Głosowano wniosek w sprawie uzupełnienia porządku obrad o: Projekt uchwały w sprawie 

przekazania wniosku według właściwości.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek 

Gliński, Jan Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona 

Książek, Beata Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej 

Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, 

Rozalia Zdulska 

Rada Miejska uwzględniła wniosek. Uzupełniono porządek obrad o pkt. 39.6. 

 

Głosowano wniosek w sprawie uzupełnienia porządku obrad o: Projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług publicznego transportu 

zbiorowego w transporcie drogowym.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek 

Gliński, Jan Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona 
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Książek, Beata Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej 

Posiewka, Jakub Rącz, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia 

Zdulska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jan Rokita 

Rada Miejska uwzględniła wniosek. Uzupełniono porządek obrad o pkt. 22. 

 

Głosowano wniosek w sprawie zdjęcia z porządku obrad pkt. 32: Projekt uchwały w 

sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu miasta 

Góra Kalwaria – rejon ul. Lipkowskiej cz. I.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zbigniew Adamczyk, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek Gliński, Jan Jarosz, 

Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata Mika, 

Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona 

Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Łukasz Baran, Andrzej Posiewka 

Rada Miejska uwzględniła wniosek, punkt 32 został zdjęty z porządku obrad. 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu przewodnicząca rady przedstawiła wprowadzone 

zmiany do porządku obrad.  

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie CXI sesji Rady Miejskiej, stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad.  

3. Sprawozdanie Burmistrza o działaniach podjętych w okresie międzysesyjnym. 

4. Informacja Komendanta Policji o stanie bezpieczeństwa na terenie miasta i gminy Góra 

Kalwaria w 2023 roku. 

5. Podsumowanie działalności jednostek ochrony przeciwpożarowej na terenie gminy 

Góra Kalwaria w 2023 r. 

6. Sprawozdanie z działalności Straży Miejskiej w Górze Kalwarii za 2023 rok. 

7. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Kultury w Górze Kalwarii za 2023 rok. 

8. Sprawozdanie z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w Górze Kalwarii za 2023 

rok. 
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9. Sprawozdanie roczne z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny w gminie Góra 

Kalwaria za 2023 r. 

10. Sprawozdanie z gminnego programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz 

ochrony ofiar przemocy w rodzinie na lata 2021-2026 

11. Sprawozdanie z działań Programu działań wspierających rodziny wielodzietne na 

terenie Miasta i Gminy Góra Kalwaria w roku 2023. 

12. Sprawozdanie z działań programu „Kalwaryjska Karta Seniora” na terenie Miasta i 

Gminy Góra Kalwaria w roku 2023 

13. Raport z wykonania w 2023 r. Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii i efektów jego realizacji. 

14. Sprawozdanie z pracy Komisji Finansów i Rozwoju za 2023 rok. 

15. Sprawozdanie z pracy Komisji Oświaty, Kultury i Pomocy Społecznej za 2023 rok. 

16. Sprawozdanie z pracy Komisji Zdrowia i Sportu za 2023 rok. 

17. Sprawozdanie z pracy Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Handlu za 2023 rok. 

18. Sprawozdanie z pracy Komisji Gospodarki Komunalnej i Porządku Publicznego za 2023 

rok.  

19. Sprawozdanie z pracy Komisji Rewizyjnej za 2023 rok.  

20. Sprawozdanie z pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji za 2023 rok.  

21. Sprawozdanie z pracy Komisji Prezydialnej za 2023 rok.  

22. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług 

publicznego transportu zbiorowego w transporcie drogowym. 

23. Przedstawienie opinii Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników do sądów 

powszechnych na kadencję 2024-2027 w wyborach uzupełniających, na temat 

kandydatów na ławników, w szczególności spełnienia przez nich wymogów określonych w 

ustawie Prawo o ustroju sądów powszechnych. 

24. Projekt uchwały w sprawie ustalenia regulaminu wyborów ławników do sądów 

powszechnych na kadencję 2024-2027. 

25. Przeprowadzenie wyborów ławników:  

a) wybór komisji skrutacyjnej,  

b) głosowanie,  

c) odczytanie protokołu z ustalenia wyników głosowania, 

d) projekt uchwały w sprawie wyboru ławników do sądów powszechnych na kadencję 

2024-2027. 

26. Projekt uchwały w sprawie programu osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 

2024 w Gminie Góra Kalwaria. 
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27. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania statutu Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Górze Kalwarii. 

28. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia ośrodka wsparcia Klub 

Senior+ „Wisełka” oraz włączenia go w strukturę Ośrodka Pomocy Społecznej w Górze 

Kalwarii. 

29. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków 

Ochotniczych Straży Pożarnych w Gminie Góra Kalwaria. 

30. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Góra Kalwaria na rok 2024. 

31. Projekt uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub 

znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków. 

32. Projekt uchwały zdjęty z porządku obrad.  

33. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania nazw ulic we wsi Wólka 

Załęska. 

34. Projekt uchwały w sprawie nadania nazw drogom wewnętrznym we wsi Obręb. 

35. Projekt uchwały w sprawie nadania nazw drogom wewnętrznym we wsi Czarny Las. 

36. Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w miejscowości Kąty. 

37. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 

gruntowej, stanowiącej własność Gminy Góra Kalwaria. 

38. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu lokalu 

użytkowego na rzecz dotychczasowego najemcy. 

39. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie przez Gminę Góra 

Kalwaria nieruchomości stanowiących własność Skarbu Państwa, położonych w obrębie 

0023, Krzaki Czaplinkowskie w gminie Góra Kalwaria, oznaczonych jako działki 

ewidencyjne nr: 193/3 i 193/4. 

39.1. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za zajęcie pasa drogowego dróg 

gminnych. 

39.2. Projekt uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego 

do korzystania z pomocy w formie świadczenia pieniężnego w postaci zasiłku celowego 

na zakup posiłku lub żywność oraz w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków na 

pomoc w formie posiłku lub świadczenia rzeczowego w postaci produktów 

żywnościowych przyznawanych dla osób objętych rządowym programem „Posiłek w 

szkole i w domu” na lata 2024-2028. 

39.3 Projekt uchwały w sprawie przekazania wniosku do organu właściwego. 

39.4. Projekt uchwały w sprawie uznania za niezasadny wniosku o ustanowienie pomnika 

przyrody. 
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39.5. Projekt uchwały w sprawie przekazania petycji według właściwości. 

39.6. Projekt uchwały w sprawie przekazania wniosku według właściwości. 

39.7. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Miasta i Gminy Góra Kalwaria 

do 2030 r. 

40. Prezentacja na temat możliwości lokalizacji w Czersku Muzeum Szkuty Czerskiej.  

41. Informacja przewodniczącego rady o zgłoszonych wnioskach w sprawie dokonania 

poprawek lub uzupełnienia protokołu z CVIII sesji Rady Miejskiej z dnia 21.02.2024 r. oraz 

z CIX uroczystej sesji Rady Miejskiej z dnia 26.02.2024r. 

42. Sprawy różne: 

a. pytania mieszkańców i odpowiedzi, 

b. pytania radnych i odpowiedzi, 

c. wolne wnioski, 

d. informacje. 

43. Zamknięcie CXI sesji Rady Miejskiej. 

 

Punkt 3. Sprawozdanie Burmistrza o działaniach podjętych w okresie międzysesyjnym. 

Szczegóły sprawozdania z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Góra Kalwaria w okresie 

od 22 lutego 2024 r. do 20 marca 2024 r. 

I. Wykaz podjętych zarządzeń: 

1. ORG.0050.33.2024 21.02.2024 

  zmieniające zarządzenie w sprawie ustalenia planu 

finansowego dla rachunku wydzielonego środków z 

Funduszu Pomocy w ramach pomocy obywatelom 

Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium 

tego państwa w 2024 roku. 

2. ORG.0050.34.2024 21.02.2024 

  zmieniające zarządzenie w sprawie ustalenia planu 

finansowego dla środków pochodzących z Funduszu 

Przeciwdziałania COVID-19 na 2024 rok. 

3. ORG.0050.35.2024 21.02.2024 
  w sprawie zmiany cennika korzystania z Zespołu 

Basenowego 

4. ORG.0050.36.2024 23.02.2024 

  w sprawie powołania Komisji Konkursowej do 

przeprowadzenia konkursu na stanowisko Dyrektora 

Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Górze Kalwarii 

5. ORG.0050.37.2024 23.02.2024 

  w sprawie powołania Komisji Konkursowej do 

przeprowadzenia konkursu na stanowisko Dyrektora 

Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w Kątach 
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6. ORG.0050.38.2024 23.02.2024 

w sprawie powołania Komisji Konkursowej do 

przeprowadzenia konkursu na stanowisko Dyrektora 

Przedszkola Samorządowego w Baniosze 

7. ORG.0050.39.2024 27.02.2024 
  w sprawie zgłaszania kandydatów na członków Gminnej 

Rady Seniorów w Górze Kalwarii 

8. ORG.0050.40.2024 27.02.2024 w sprawie zmian w budżecie  

9. ORG.0050.41.2024 27.02.2024 
w sprawie zmian planu jednostek budżetowych gminy 

Góra Kalwaria na 2024 rok 

10. ORG.0050.42.2024 28.02.2024 

w sprawie powołania komisji egzaminacyjnej do 

przeprowadzenia egzaminu kończącego służbę 

przygotowawczą w Urzędzie Miasta i Gminy Góra 

Kalwaria 

11. ORG.0050.43.2024 28.02.2024 
w sprawie wskazania kandydata do gminnej rady 

seniorów 

12. ORG.0050.44.2024 01.03.2024 
w sprawie wprowadzenia zmian w regulaminie 

organizacyjnym Urzędu Miasta i Gminy Góra Kalwaria  

13. ORG.0050.45.2024 01.03.2024 

w sprawie wprowadzenia zmian w regulaminie 

wynagradzania pracowników Urzędu Miasta i Gminy 

Góra Kalwaria 

14. ORG.0050.46.2024 08.03.2024 

w sprawie zatwierdzenia konkursu na stanowisko 

Dyrektora Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Górze 

Kalwarii 

15. ORG.0050.47.2024 08.03.2024 
w sprawie zatwierdzenia konkursu na stanowisko 

Dyrektora Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w Kątach 

16. ORG.0050.48.2024 08.03.2024 
w sprawie zatwierdzenia konkursu na stanowisko 

Dyrektora Przedszkola Samorządowego w Baniosze 

17. ORG.0050.49.2024 11.03.2024 
w sprawie powierzenia stanowiska dyrektora Zespołu 

Szkolno - Przedszkolnego w Kątach 

18. ORG.0050.50.2024 11.03.2024 
w sprawie powierzenia stanowiska dyrektora Przedszkola 

Samorządowego w Baniosze 

19. ORG.0050.51.2024 11.03.2024 
w sprawie powierzenia stanowiska dyrektora Zespołu 

Szkół Ogólnokształcących w Górze Kalwarii 

20. ORG.0050.52.2024 11.03.2024 

w sprawie powołania komisji do brakowania druków 

ścisłego zarachowania z zakresu rejestracji stanu 

cywilnego w Urzędzie Stanu Cywilnego Góra Kalwaria 

21. ORG.0050.53.2024 11.03.2024 w sprawie wyznaczenia do pełnienia nieetatowej funkcji 

Administratora Systemów Informatycznych w Urzędzie 
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Miasta i Gminy Góra Kalwaria 

22. ORG.0050.54.2024 11.03.2024 

w sprawie wyznaczenia do pełnienia nieetatowej funkcji 

Pełnomocnika do spraw Ochrony Informacji 

Niejawnych w Urzędzie Miasta i Gminy Góra Kalwaria 

23. ORG.0050.55.2024 11.03.2024 

w sprawie wyznaczenia do pełnienia nieetatowej funkcji 

Kierownika Kancelarii Materiałów Niejawnych w 

Urzędzie Miasta i Gminy Góra Kalwaria 

24. ORG.0050.56.2024 11.03.2024 

w sprawie wyznaczenia do pełnienia nieetatowej funkcji 

Inspektora Bezpieczeństwa Teleinformatycznego w 

Pionie Ochrony Informacji Niejawnych w Urzędzie 

Miasta i Gminy Góra Kalwaria 

25. ORG.0050.57.2024 11.03.2024 

w sprawie wyznaczenia do pełnienia nieetatowej funkcji 

Administratora Systemu Teleinformatycznego w Pionie 

Ochrony Informacji Niejawnych w Urzędzie Miasta i 

Gminy Góra Kalwaria 

26. ORG.0050.58.2024 11.03.2024 

w sprawie wyznaczenia w Urzędzie Miasta i Gminy Góra 

Kalwaria osoby odpowiedzialnej za utrzymywanie 

kontaktów z podmiotami krajowego systemu 

cyberbezpieczeństwa 

27. ORG.0050.59.2024 11.03.2024 
w sprawie zmian planu jednostek budżetowych gminy 

Góra Kalwaria na 2024 rok 

28. ORG.0050.60.2024 13.03.2024 

w sprawie powołania komisji egzaminacyjnej do 

przeprowadzenia egzaminu kończącego służbę 

przygotowawczą w Urzędzie Miasta i Gminy Góra 

Kalwaria 

29. ORG.0050.61.2024 13.03.2024 

w sprawie przedłużenia okresu wypłaty świadczenia 

pieniężnego przysługującego z tytułu zapewnienia 

zakwaterowania i wyżywienia obywatelom Ukrainy w 

przypadkach określonych w rozporządzeniu Rady 

Ministrów z dnia 4 maja 2022 r. w sprawie maksymalnej 

wysokości świadczenia pieniężnego przysługującego z 

tytułu zapewnienia zakwaterowania i wyżywienia 

obywatelom Ukrainy oraz warunków przyznawania 

tego świadczenia   

30. ORG.0050.62.2024 14.03.2024 

  w sprawie powołania Komisji odbioru końcowego w 

ramach zadania pod nazwą „Przebudowa drogi 

gminnej w miejscowości Solec”. 
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II. Kalendarium spotkań, wydarzeń 

Tydzień 8 (22.02-25.02) 

- udział w 5. Biegu Stefana na cześć założyciela miasta – Stefana Wierzbowskiego 

- udział w koncercie w „Dworku na Brzozowej” 

- udział w koncercie "Niezwykli jak Jan Kiepura" organizowanym z okazji 354. rocznicy 

powstania Góry Kalwarii 

 

Tydzień 9 (26.02-03.03) 

- udział w uroczystej sesji Rady Miejskiej oraz nadaniu tytułu „Zasłużony dla Góry Kalwarii” 

pani T. P. 

- udział w spotkaniu dotyczącym kalendarza imprez w 2024 roku 

- udział w spotkaniu organizacyjnym dotyczącym Misterium Męki Pańskiej  

- udział w gali Perły Mazowsza organizowanej w Tarczynie 

- udział w zebraniu sprawozdawczym w OSP Czaplinek 

 

Tydzień 10 (04.03-10.03) 

- udział w uroczystej odprawie policji w Piasecznie 

- udział w ogólnopolskim turnieju wiedzy pożarniczej w OSP Góra Kalwaria 

- udział w spotkaniu w ZTM w Warszawie w sprawie organizacji transportu publicznego  

- spotkanie z potencjalnymi sponsorami w sprawie utworzenia klasy sportowej na terenie 

gminy Góra Kalwaria 

- udział w radzie społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej 

- udział w spotkaniu z wiceprezydentem Warszawy dotyczącym zagospodarowania 

terenów po byłym wysypisku odpadów komunalnych w Łubnej 

- udział w konsultacjach społecznych w sprawie budowy linii kolejowej CPK na granicy 

gmin Góra Kalwaria i Prażmów 

- udział w sprzątaniu sołectwa Czachówek z mieszkańcami Czachówka i Julianowa 

- udział w zebraniu sprawozdawczym w OSP Wojciechowice 

- spotkanie z mieszkańcami wsi Czaplin w sprawach bieżących 

- udział w zebraniu sołeckim wsi Solec 

 

Tydzień 11 (11.03-17.03) 

- udział w wieczorze poezji organizowanym przez Klub Senior + Wisełka 

- udział w nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej 

- udział w spotkaniu w spółce PSG w Warszawie w sprawie budowy linii gazowej na 

terenie gminy Góra Kalwaria 

- spotkanie z seniorami w klubie Senior + Wisełka 

- udział w spotkaniu z seniorkami ze Związku Emerytów i Rencistów w OSP Baniocha z 

okazji Dnia Kobiet 

- udział w podpisaniu umów na dofinansowanie siedmiu projektów z budżetu Samorządu 

Województwa Mazowieckiego 

- udział w Jarmarku Wielkanocnym organizowanym przy ul. 3 Maja  
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- udział w spotkaniu wielkanocnym organizowanym przez Związek Emerytów i Rencistów 

w OSP Baniocha 

- udział w zebraniu sprawozdawczym w OSP Góra Kalwaria 

- udział w biegu Ucieknij Depresji 

 

Tydzień 12 (18.03-20.03) 

- udział w spotkaniu dotyczącym stanu technicznego basenu miejskiego 

- udział w uroczystym podpisaniu umowy na rozbudowę szkoły podstawowej w Czersku 

- udział w uroczystym wręczeniu nominacji nowo powołanym dyrektorom szkół i 

przedszkoli gminnych 

- wizyta dzieci z przedszkola samorządowego w Baniosze w Urzędzie 

- udział w konferencji Edukacja Przyszłości 

- udział w sesji Rady Miejskiej 

 

III. Inwestycje rozpoczęte 

- Wymiana oświetlenia ulicznego na terenie gminy Góra Kalwaria (na oświetlenie LED z 

redukcją mocy) 

Wykonawca: EL – MAR usługi Elektryczne M.S. 

Termin zakończenia: 31.08.2024 

- Rozbudowa budynku zaplecza sportowo – rekreacyjnego na placu zabaw w Podłęczu – 

przebudowa ogrodzenia i utwardzenie terenu 

Wykonawca: Przedsiębiorstwo Handlowo – Usługowe N. J. 

Wartość robót: 22.800,00 zł 

Termin zakończenia: 28.05.2024 

- Rozbudowa budynku zaplecza sportowo – rekreacyjnego na placu zabaw w Podłęczu – 

instalacja elektryczna w budynku 

Wykonawca: Przedsiębiorstwo Handlowo – Usługowe N. J. 

Wartość robót: 12.000,00 zł 

Termin zakończenia: 28.05.2024 

- Budowa świetlicy wiejskiej w Szymanowie – dokumentacja projektowo – kosztorysowa 

wraz z uzyskaniem pozwolenia na budowę 

Wykonawca: tech. arch. J. M. 

Wartość robót: 49.900,00 zł 

Termin zakończenia: 20.12.2024 

- Dostawa gruzu betonowego kruszonego sortowanego frakcji 0 – 63 mm 

Wykonawca: WĘGLO – TRANS I SKUP ZŁOMU Z. F. 

Wartość robót: 158.670,00 zł 
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Termin zakończenia: 31.12.2024 

Usługi koparko ładowarką  

Wykonawca: WĘGLO – TRANS I SKUP ZŁOMU Z. F. 

Wartość robót: 147.600,00 zł 

Termin zakończenia: 31.12.2024 

- Rozbudowa szkoły w Czersku 

Wykonawca: Korporacja Budowlana DARCO D. Ż. 

Wartość robót: 10.376.061,77 zł 

Termin zakończenia: 31.08.2025 

 

IV. Inwestycje zakończone 

- Przebudowa drogi gminnej w m. Solec 

Wykonawca: FAL – BRUK Sp. z o. o. sp. k 

Wartość robót: 2.260.740,00 zł 

 

V. Stan zatrudnienia 

- Urząd Miasta i Gminy – 97 osób 

- Straż Miejska – 6 osób 

- OSP – 4 osoby 

- ZOPO – 15 osób 

- OPS – 40 osób  

- Biblioteka – 10 osób 

- Ośrodek Kultury – 23 osoby 

- OSiR - 43 osoby  

- ABK – 23 osoby 

- ZGK – 86 osób 

Pytania do sprawozdania burmistrza z działań w okresie międzysesyjnym zgłosili: 

Radna T. Jędral poprosiła o informację w sprawie: 

- udziału w spotkaniu w ZTM w Warszawie w sprawie organizacji transportu publicznego, 

- spotkania z potencjalnymi sponsorami w sprawie utworzenia klasy sportowej na terenie 

gminy Góra Kalwaria, 

- udziału w spotkaniu z wiceprezydentem Warszawy dotyczącym zagospodarowania 

terenów po byłym wysypisku odpadów komunalnych w Łubnej, 

- udziału w podpisaniu umów na dofinansowanie siedmiu projektów z budżetu 

Samorządu Województwa Mazowieckiego, 

- udziału w spotkaniu dotyczącym stanu technicznego basenu miejskiego. 

Na powyższe pytania odpowiedzi udzielił Burmistrz A. Strzyżewski. 
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Radny J. Rącz poprosił o informację, z czego wynikały podjęte 11 marca decyzje 

organizacyjne z zakresu bezpieczeństwa przechowywania danych, ochrony informacji 

niejawnych, bezpieczeństwa teleinformatycznego i cyberbezpieczeństwa. 

Na powyższe pytanie odpowiedzi udzielił Sekretarz P. Walczak. 

Radna B. Molak poprosiła o informację w sprawie udziału w radzie społecznej 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej.  

Przebieg spotkania oraz zagadnienia na nim poruszane przedstawił Burmistrz A. 

Strzyżewski. Na prośbę burmistrza wypowiedź uzupełniła radna Czesława Iwona Książek. 

W dalszej dyskusji głos zabrali radna Bożena Molak (ad vocem), radna C. Książek oraz 

radny Z. Adamczyk. 

 

Punkt 4. Informacja Komendanta Policji o stanie bezpieczeństwa na terenie miasta i gminy 

Góra Kalwaria w 2023 roku. 

Komendant komisariatu Policji w Górze Kalwarii podinspektor T. Jeżewski przedstawił 

informację o stanie bezpieczeństwa na terenie miasta i gminy Góra Kalwaria w 2023 roku 

(informacja stanowi załącznik nr 7 do protokołu). Po przedstawieniu prezentacji 

przedstawił obecny stan zatrudnienia (zatrudnionych 28 policjantów, wakat 7 etatów – 

25%) oraz jakie samochody posiadała na wyposażeniu komisariat Policji w Górze Kalwarii.  

Wiceprzewodniczący Wojciech Kochański zapytał, czy w momencie, kiedy nie jest pełniony 

dyżur na komisariacie policji w celu ciągłego monitorowania miasta, istnieje możliwość 

przełączenia monitoringu do innego systemu np. powiatu.  

Komendant komisariatu Policji w Górze Kalwarii podinspektor T. Jeżewski zauważył, że jest 

to monitoring miejski i przegląda go straż miejska, natomiast dyżurny pełniący służbę ma 

możliwość podglądu. W przypadku, gdy nie jest pełniony dyżur na komisariacie 

monitoring jest wyłączany z wizji.  Następnie odniósł się do kwestii związanej z 

podłączeniem monitoringu do innego systemu.  

Przewodnicząca A. Fedynicz-Komosa zapytała, jakie są szanse na to, aby na komisariacie 

przez całą dobę był pełniony dyżur. 

Podinspektor T. Jeżewski odnosząc się do pytania przedmówczyni poinformował, że na 

chwilę obecną ze względu na braki etatowe nie widzi takiej możliwości.  

Radna T.Jędral zapytała, co z wizją budowy nowego komisariatu skoro są tu takie 

trudności, czy w ogólne jest sens budowania nowego komisariatu i jakie jest na dzień 

dzisiejszy statut tej sprawy.  

Podinsp. Tomasz Jeżewski stwierdził, że budowa nowego komisariatu jest niezbędna, gdyż 

obecny budynek nie spełnia norm np. ewakuacyjnych. Następnie wspomniał, że Komenda 

Główna Policji przeznaczyła środki, aby wspomniany komisariat powstał, kilka tygodni 

temu zostało skierowane pismo do starosty powiatowe o wyasygnowania 150 tys. z 

przeznaczeniem na wykonanie projektu. Na koniec powtórzył, że jest to inwestycja, która 

musi być wykonana.  
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Radna U. Wroniewicz nawiązując do braków kadrowych zapytała, czy rozważano 

zatrudnienie emerytowanych policjantów. Czy robiono rozeznanie, zapytanie i czy jest w 

ogóle możliwość zatrudnienia takich osób. 

Podinsp. T. Jeżewski odniósł się do pytania w sprawie zatrudnienia emerytowanych 

policjantów.  

Radny J. Rokita zapytał, czy budynek, w którym obecnie znajduje się komisariat policji, był 

budowany pod siedzibę komendy policji.  

Podinsp. T. Jeżewski poinformował, iż budynek został przekazany w 1997 r. i 

zaadoptowany po wcześniej znajdującym się tam sklepie.  

Radna B. Polaczyńska podziękowała i wyraziła uznanie w zamian za profesjonalną 

interwencję w sprawie mieszkanki, która zgłosiła się do radnej z informacją o nękaniu 

przez sąsiadów.  

Podinsp. T. Jeżewski na zakończenie podziękował za miłe słowa.  

 

Punkt 5. Podsumowanie działalności jednostek ochrony przeciwpożarowej na terenie 

gminy Góra Kalwaria w 2023 r. 

Przewodnicząca A. Fedynicz-Komosa poinformowała, że podsumowanie działalności 

jednostek ochrony przeciwpożarowej na terenie gminy Góra Kalwaria w 2023 r zostało 

szczegółowo omówione na posiedzeniach komisji rady. 

Podsumowanie działalności jednostek ochrony przeciwpożarowej na terenie gminy Góra 

Kalwaria w 2023 r. stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  

Nie było zgłoszeń do dyskusji. 

 

Punkt 6. Sprawozdanie z działalności Straży Miejskiej w Górze Kalwarii za 2023 rok. 

Komendant Straży Miejskiej w Górze Kalwarii Robert Durka omówił sprawozdanie z 

działalności Straży Miejskiej za 2023 rok. Następnie odpowiedział na pytania radnego 

W.Kochańskiego, przewodniczącej A. Fedynicz-Komosy oraz radnej B. Polaczyńskiej.  

Sprawozdanie z działalności Straży Miejskiej w Górze Kalwarii za 2023 rok stanowi 

załącznik nr 9 do protokołu.  

Nie było więcej zgłoszeń do dyskusji. 

 

Punkt 7. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Kultury w Górze Kalwarii za 2023 rok. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że 

sprawozdanie było szczegółowo omawiane na posiedzeniach komisji rady. 

Nie było zgłoszeń do dyskusji.  

Sprawozdanie z działalności Ośrodka Kultury w Górze Kalwarii za 2023 rok stanowi 

załącznik nr 10 do protokołu. 
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Punkt 8. Sprawozdanie z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w Górze Kalwarii za 

2023 rok. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, iż 

sprawozdanie zostało szczegółowo omówione na posiedzeniach komisji rady. 

Nie było zgłoszeń do dyskusji.  

Sprawozdanie z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w Górze Kalwarii za 2023 rok 

stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  

 

Punkt 9. Sprawozdanie roczne z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny w gminie 

Góra Kalwaria za 2023 r. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że 

sprawozdanie zostało szczegółowo omówione na posiedzeniach komisji rady. 

Nie było zgłoszeń do dyskusji.  

Sprawozdanie roczne z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny w gminie Góra 

Kalwaria za 2023 r. stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  

 

Punkt 10. Sprawozdanie z gminnego programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie 

oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie na lata 2021-2026. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że 

sprawozdanie zostało szczegółowo omówione na posiedzeniach komisji rady. 

Nie było zgłoszeń do dyskusji.  

 

Sprawozdanie z gminnego programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz ochrony 

ofiar przemocy w rodzinie na lata 2021-2026 stanowi załącznik nr 13 do protokołu.  

 

Punkt 11. Sprawozdanie z działań Programu działań wspierających rodziny wielodzietne na 

terenie Miasta i Gminy Góra Kalwaria w roku 2023. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że 

sprawozdanie zostało szczegółowo omówione na posiedzeniach komisji rady. 

Nie było zgłoszeń do dyskusji.  

Sprawozdanie z działań Programu działań wspierających rodziny wielodzietne na terenie 

Miasta i Gminy Góra Kalwaria w roku 2023 stanowi załącznik nr 14 do protokołu.  

 

Punkt 12. Sprawozdanie z działań programu „Kalwaryjska Karta Seniora” na terenie Miasta i 

Gminy Góra Kalwaria w roku 2023. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że 

sprawozdanie zostało szczegółowo omówione na posiedzeniach komisji rady. 
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Radny J. Rącz odnosząc się do programu Mojej Dobrej Karty był zdania, że program 

Kalwaryjskiej Karta Seniora oraz Karty Dużej Rodziny nie powinien być połączony z 

programem Moja Dobra Karta, gdyż możliwość skorzystania ze wspomnianych 

programów zostanie ograniczona dodatkowymi obwarowaniami. Sugerował, aby zasady 

programu Kalwaryjskiej Karta Seniora oraz Karty Dużej Rodziny pozostały bez zmian. 

Odpowiedzi na zadawane pytania przez radnego J. Rącza w zakresie połączenia 

programów udzieliła B. Kisiel Naczelnik Wydziału Spraw Obywatelskich.  

Nie było więcej zgłoszeń do dyskusji  

Sprawozdanie z działań programu „Kalwaryjska Karta Seniora” na terenie Miasta i Gminy 

Góra Kalwaria w roku 2023 stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

Punkt 13. Raport z wykonania w 2023 r. Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii i efektów jego realizacji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że raport 

został szczegółowo omówiony na posiedzeniach komisji rady. 

Nie było zgłoszeń do dyskusji.  

Raport z wykonania w 2023 r. Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii i efektów jego realizacji 

stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

Punkt 14. Sprawozdanie z pracy Komisji Finansów i Rozwoju za 2023 rok. 

Sprawozdanie z pracy Komisji Finansów i Rozwoju za 2023 rok przedłożyła 

Przewodnicząca Komisji Urszula Wroniewicz:  

„Komisja w składzie:  

1. Urszula Wroniewicz- Przewodnicząca  

2. Beata Polaczyńska – Wiceprzewodnicząca  

3. Teresa Jędral – Członek  

4. Beata Mika – Członek  

odbyła w 2023 r., 10 posiedzeń własnych, 8 wspólnych (wszystkie komisje), 1 wspólne z 

Komisją Gospodarki Komunalnej i Porządku Publicznego.  

Pracowała nad następującymi zagadnieniami:  

1. Analizą wykonania budżetu za 2023 r- absolutorium.  

2. Oceną realizacji dochodów gminy. 

3. Analizą planowania przestrzennego miasta i gminy, kosztami wykupu gruntów pod 

drogi.  

4. Omawiała zadania inwestycyjne zaplanowane w budżecie na I półrocze 2023 r. i ich 

poziom zaawansowania.  
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5. Analizowała postęp w zadaniach inwestycyjnych zaplanowanych w budżecie na II 

półrocze 2023 r. i ich poziom zaawansowania, realizację oraz zakładane koszty.  

6. Analizowała i oceniała promocję gminy (koszty, źródło finansowania). 

7. Dyskutowała o ilości pozyskanych środków zewnętrznych, celu i stanie zaawansowania 

zadań.  

8. Dokonała przeglądu zadań zrealizowanych w ramach funduszu sołeckiego.  

9. Analizowała wysokość stawek podatków i opłat lokalnych.  

10. Dyskutowała o zasobach Gminy, przeznaczonych na wynajem, dzierżawę i sprzedaż 

oraz zakładanych korzyściach.  

11. Omawiała zadłużenia Gminy za 2023 r.  

12. Pracowała nad budżetem na 2024 r.  

13. Rekomendowała dokańczanie rozpoczętych i posiadających projekt inwestycji. 

Uzbrajanie terenów przemysłowych, budowę sieci i przyłączy wodno –kanalizacyjnych, 

dofinansowanie zakupu źródeł ciepła i oczyszczalni przydomowych oraz poprawianie 

jakości istniejących dróg lokalnych, a także budowę nowych utwardzanych.  

14. Omawiała etapy realizacji budowy szkoły w Czersku, Kątach i Czaplinku.  

15. Zajmowała się badaniem procesu Strategii Rozwoju Gminy.  

16. Analizowała sposób gospodarowania nieczystościami w Gminie (planowane koszty, 

zastosowane rozwiązania wykonane kontrole, windykacja).  

17. Przewodnicząca Komisji Finansów i Rozwoju oraz Pani Teresa Jędral Przewodnicząca 

Komisji Gospodarki Komunalnej i Porządku Publicznego uczestniczyły w naradach 

koordynacyjnych dotyczących rozbudowy i modernizacji oczyszczalni ścieków w 

Moczydłowie. 

 18. Stałymi punktami porządku obrad były: omawianie projektów uchwał przygotowanych 

na sesję rady, rozpatrzenie korespondencji, sprawy różne wynikające z bieżących potrzeb 

Rady Miejskiej, a także tematy zgłaszane przez Burmistrza.  

Serdecznie dziękuję za owocną współpracę Pani Skarbnik, zespołowi Komisji Finansów i 

Rozwoju, Paniom z Rady Miejskiej, Naczelnikom i Pracownikom Urzędu Gminy oraz 

mieszkańcom.” 

 

Punkt 15. Sprawozdanie z pracy Komisji Oświaty, Kultury i Pomocy Społecznej za 2023 rok. 

Sprawozdanie z pracy Komisji Oświaty, Kultury i Pomocy Społecznej za 2023 rok 

przedłożyła Przewodnicząca Komisji Czesława Iwona Książek: 

„Skład komisji:  

- Czesława Iwona Książek – przewodnicząca, 

- Iwona Szymańska – wiceprzewodnicząca,  
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- Aleksandra Fedynicz – Komosa – członek  

- Wojciech Kochański - członek 

        Komisja Oświaty, Kultury i Pomocy Społecznej w okresie sprawozdawczym pracowała 

zgodnie z opracowanym planem pracy komisji. W ramach pracy odbyło się łącznie 23 

posiedzeń: 15 posiedzeń komisji, w tym 2 wyjazdowe 20.06.2023r i 21.06.2023r oraz 8 

wspólnych posiedzeń z komisjami Rady Miejskiej. 

        Podczas posiedzeń Komisja opiniowała projekty uchwał na sesję Rady Miejskiej, 

ponadto zajmowała się realizacją planu pracy oraz sprawami bieżącymi oświaty, kultury i 

pomocy społecznej w gminie Góra Kalwaria.   

        W ramach dwóch posiedzeń wyjazdowych odbyły się spotkania z dyrektorami 

samorządowych szkół i przedszkoli na terenie placówek. Komisja zapoznała się z sytuacją 

kadrową, problemami placówek oraz planowanymi remontami bieżącymi jak również 

remontami długoterminowymi. 

Z posiedzeń wyjazdowych Komisji zostały sporządzone sprawozdania oraz ustalone 

wnioski i rekomendacje do zrealizowania przez Burmistrza Miasta i Gminy Góra Kalwaria i 

KOKPS.  

Komisja zapoznała się i oceniła sprawozdania o stanie oświaty za rok szkolny 2022/2023, 

sprawozdania z działalności Ośrodka Kultury, Biblioteki miejskiej, Ośrodka Pomocy 

Społecznej, Gminnej Komisji ds. Rozwiązywania Problemów Alkoholowych.                          

      Z zakresu oświaty Komisja zapoznała się z Raportem o stanie oświaty, z wynikami 

nauczania, wypoczynkiem letnim i zimowym uczniów w gminie Góra Kalwaria. Komisja 

zorganizowała spotkanie z dyrektorami szkól w sprawie sprostowania pisma dotyczącego 

„audytu oświaty „oraz członkowie uczestniczyli w naradzie dyrektorów w części 

posiedzenia dotyczącego audytu. Komisja zapoznała się z wynikami raportu „audytu 

oświaty”. Komisja złożyła dwa wnioski do Burmistrza MiG Góra Kalwaria:  

1. O przyspieszenie pracy Komisji wyjaśniającej sytuację w Przedszkolu Samorządowym w 

Baniosze oraz przekazanie protokołu na zakończenie postępowania wyjaśniającego.  

2. Wyjaśnienie i ustalenie wynagrodzenia w szkołach za tzw. „godziny stałych zastępstw”.   

Z zakresu pomocy społecznej Komisja zapoznała się z funkcjonowaniem i realizacją zadań 

Ośrodka Pomocy Społecznej. Z Panią dyrektor odbywały się rozmowy w sprawie pomocy 

psychologiczno- psychiatrycznej dla uczniów, młodzieży i ich rodzin w naszej gminie.    

Z zakresu kultury członkowie komisji uczestniczyli w spotkaniach dotyczących powstania 

Ośrodka integrującego społeczność miejscowości Baniocha oraz Komisja wystąpiła z 

wnioskiem do Burmistrza MiG Góra Kalwaria o dofinansowanie Biblioteki Publicznej na 

zakup materiałów promujących turystykę w Górze Kalwarii. Ponadto Komisja zapoznała się 

ze stanem technicznym fili biblioteki w Czersku oraz z warunkami przedłużenia umowy 

pod wynajem. Członkowie Komisji uczestniczyli i podziwiali imprezy organizowane przez 

Ośrodek Kultury. 
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    Ponadto członkowie Komisji brali udział w uroczystościach religijnych, patriotycznych i 

kulturalnych na terenie Miasta i Gminy Góra Kalwaria. Uczestniczyli w uroczystościach z 

okazji Święta Związku Emerytów, Rencistów i Inwalidów oddziału w Górze Kalwarii oraz w 

spotkaniach wielkanocnych i bożonarodzeniowych. Członkowie Komisji uczestniczyli w Gali 

przyznawania „Nagród Burmistrza MiG Góra Kalwaria za osiągnięcia uczniów w 

kategoriach: naukowych, sportowych i artystycznych. Uczestniczyli w uroczystościach z 

okazji Dnia Patrona szkoły w Baniosze oraz wręczenie nagród laureatom XVII Gminnego 

Konkursu piosenki patriotycznej.               

Przewodnicząca brała udział w pracach jury w Międzyprzedszkolnym Turnieju wiedzy 

przyrodniczej przygotowanym przez Samorządowe Przedszkole Nr. 1 w Górze Kalwarii, w 

turnieju przedszkolaków w ramach Międzynarodowego Dnia Niepełnosprawności 

zorganizowanym przez Samorządowe Przedszkole Integracyjne w Górze Kalwarii, 

uczestniczyła w Gali wręczania „Nagród Burmistrza” dla dyrektorów i nauczycieli placówek 

oświatowych z okazji Dnia Edukacji Narodowej oraz wręczenia nauczycielom stopnia 

awansu zawodowego. Została zaproszona na obchody Dnia Patrona w Szkoły 

Podstawowej w Czersku połączone z projektem Erasmus; w Czaplinku z okazji 10 –cio lecia 

nadania imienia szkole „Kazimierza Górskiego” oraz rozpoczęcie rozbudowy szkoły; w 

Zespole Szkolno – przedszkolnym w Kątach – z okazji wmurowania „Kapsuły czasu „w 

ramach rozbudowy szkoły; na uroczystości patriotyczne - 11 listopadowe zorganizowane w 

Samorządowym przedszkolu Nr.1 w Górze Kalwarii oraz uczestniczyła w Kiermaszu 

świątecznym bożonarodzeniowym w Zespole Szkolno – przedszkolnym w Cendrowicach 

jak również podziwiała występy przedszkolaków, bożonarodzeniowe występy w 

Samorządowym Przedszkolu w Baniosze. 

Przewodnicząca i członkowie Komisji uczestniczyli w pracach innych komisji Rady Miejskiej: 

Komisji Prezydialnej, Komisji Gospodarki Komunalnej i Porządku Publicznego oraz w 

Komisjach społecznych – w Komisji SPZOZ, Komisji mieszkaniowej i Komisji stypendialnej.  

Członkom Komisji składam podziękowanie za bardzo dobrą współpracę i zaangażowanie 

w prace Komisji. Dziękuję również pracownikom urzędu oraz wszystkim dyrektorom i 

kierownikom jednostek podległych gminie, za współpracę, za życzliwość, za wyjaśnienia 

podczas obrad Komisji, a przede wszystkim pracownikom Biura Rady za profesjonalną 

pracę i obsługę posiedzeń.” 

 

Punkt 16. Sprawozdanie z pracy Komisji Zdrowia i Sportu za 2023 rok. 

Sprawozdanie z pracy Komisji Zdrowia i Sportu za 2023 rok przedłożyła Przewodnicząca 

Komisji Monika Bolek: 

„Skład osobowy Komisji Zdrowia i Sportu: 

1. Monika Bolek – przewodnicząca, 

2. Jacek Gliński – zastępca przewodniczącej, 

3. Tomasz Ura – członek komisji. 

Komisja Zdrowia i Sportu w okresie sprawozdawczym odbyła 19 posiedzeń komisji, w 

tym: 2 posiedzenia wyjazdowe, 8 wspólnych posiedzeń wszystkich Komisji Rady Miejskiej 
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oraz 1 posiedzenie wspólne z Komisją Oświaty, Kultury i Pomocy Społecznej i 1 

posiedzenie z Komisją Rewizyjną. 

Pracę Komisji oparto na realizacji założeń rocznego planu pracy uchwalonego przez 

członków Komisji. Na posiedzeniach Komisja omawiała i opiniowała projekty uchwał na 

sesje Rady Miejskiej, zapoznawała się ze sprawozdaniami jednostek gminnych, zajmowała 

się sprawami bieżącymi zdrowia i sportu w gminie oraz zgłoszonymi sprawami 

mieszkańców i sportowych organizacji pozarządowych. 

W omawianym okresie sprawozdawczym Komisja Zdrowia i Sportu odbyła spotkania z 

Panią Dyrektor Ośrodka Sportu i Rekreacji, na których poruszana była tematyka obiektów 

sportowych w gminie. Omawiano potrzeby i niezbędne modernizacje basenu miejskiego 

(w tym powstania nowej siłowni), a także założenia unijnego programu badawczego 

Horizon, dzięki, któremu ma być zmodernizowana m.in wentylacja i poprawiony odzysk 

ciepła na obiekcie. Poruszane kwestie to również m.in.: nowy projekt przebudowy stadionu 

miejskiego, funkcjonowanie organizacji i klubów sportowych, omawianie potrzeb i imprez 

sportowych dla mieszkańców. 

W zakresie swoich działań Komisja zapoznała się i oceniała sprawozdanie z 

działalności Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej. Przedstawicielka 

Komisji uczestniczyła również w posiedzeniach Społecznej Komisji Zdrowia, gdzie 

omawiana była tematyka zgłaszanych potrzeb z zakresu profilaktyki zdrowotnej w naszej 

gminie, funkcjonowanie Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej i jego Filii 

w gminie, w tym przeprowadzonej budowy nowych pomieszczeń w Górze Kalwarii przy ul. 

Dominikańskiej oraz potrzeb modernizacji dla Filii w Baniosze.  

Członkowie komisji obok stałych zadań rozpatrywali również korespondencję 

skierowaną do Rady miejskiej, uczestniczyli w spotkaniach wspólnych wszystkich komisji i 

spotkaniach z Burmistrzem ( m.in. spotkania w tematyce Zakładu Gospodarki Komunalnej 

oraz monitorowanie postępu prac budowy oczyszczalni, spotkania w sprawie odwodnienia 

części miasta Góry Kalwarii, spotkania w sprawie planowania budżetu i inwestycji), a także, 

jako Radni brali udział w gminnych i państwowych uroczystościach.  

Członkom Komisji składam podziękowania za współpracę i zaangażowanie w pracę 

Komisji. Panu Burmistrzowi, Zastępcy Burmistrza, kierownikom jednostek podległych 

gminie i pracownikom urzędu dziękuję za szczegółowe wyjaśnienia podczas obrad 

posiedzeń Komisji. Bardzo dziękuję również pracownikom Biura Rady Miejskiej za 

profesjonalną obsługę posiedzeń i życzliwość we wzajemnej współpracy.” 

 

Punkt 17. Sprawozdanie z pracy Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Handlu za 2023 

rok. 

Sprawozdanie z pracy Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Handlu za 2023 rok 

przedłożył Przewodniczący Komisji Zbigniew Adamczyk: 

„Komisja w 2023 roku odbyła 9 posiedzeń oraz 8 posiedzeń wspólnych z innymi 

Komisjami Rady. 
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W okresie sprawozdawczym Komisja realizowała swój plan pracy w poniższych obszarach: 

1 Opiniowanie projektów uchwał Rady Miejskiej, wnosząc do nich poprawki bądź uwagi. 

2. Kierowanie wniosków do Burmistrza oraz innych osób prawnych - ich treść w 

dokumentach Komisji. 

3, Analiza korespondencji kierowanej do Rady Miejskiej i Komisji. 

4. Udział w przeglądzie stanu dróg gminnych, celem wskazania tych do remontu. 

Dziękuję członkom Komisji (p. Bożenie Molak, p. Janowi Jaroszowi, p. Janowi Rokicie) oraz 

innym uczestnikom posiedzeń za merytoryczny wkład w prace Komisji, a pracownicom 

Biura Rady Miejskiej za solidną organizację posiedzeń.” 

 

Punkt 18. Sprawozdanie z pracy Komisji Gospodarki Komunalnej i Porządku Publicznego 

za 2023 rok. 

Sprawozdanie z pracy Komisji Gospodarki Komunalnej i Porządku Publicznego za 2023 

rok przedłożyła Przewodnicząca Komisji Teresa Jędral: 

„Komisja Gospodarki Komunalnej i Porządku Publicznego działała w następującym 

składzie: Przewodnicząca komisji – Teresa Jędral  

Zastępca Przewodniczącego- Szymon Krupa  

Członek - Iwona Szymańska  

Członek - Rozalia Zdulska  

Członek – Zenon Nadstawny  

W okresie sprawozdawczym Komisja odbyła:  

8 posiedzeń komisji w tym dwie wspólne z Komisją Finansów i Rozwoju oraz Ochrony 

Środowiska i Handlu  

8 wspólnych posiedzeń wszystkich Komisji Rady Miejskiej  

21 sesji Rady Miejskiej  

Celem posiedzeń Komisji było opiniowanie uchwał będących przedmiotem sesji Rady 

Miejskiej, ze szczególnym uwzględnieniem uchwał zbieżnych tematyką z zakresem prac 

komisji i planem pracy Komisji przyjętym przez Radę Gminy Góra Kalwaria  

W ramach posiedzeń komisji odbyły się spotkania przy udziale:  

• Komendanta Policji w Górze Kalwarii w sprawach związanych z bezpieczeństwem i 

porządkiem na terenie miasta i Gminy  

• Komendanta Straży Miejskiej w Górze Kalwarii w sprawach związanych z 

funkcjonowaniem i podejmowaniem działań na terenie gminy  



Protokół nr 111/2024 z sesji Rady Miejskiej Góry Kalwarii 20.03.2024 r.  26/51 

• Podinspektora ds. bezpieczeństwa pożarowego OSP informującego o stanie 

bezpieczeństwa przeciwpożarowego na terenie miasta i Gminy Góra Kalwaria Ponadto 

członkowie komisji brali udział w spotkaniach i w sprawach: 

 • Funkcjonowania monitoringu na terenie gminy z uwzględnieniem placów zabaw 

położonych na terenach wiejskich z komendantem Straży Miejskiej i Komisariatu Policji  

• Strategii budowy kanalizacji na terenie gminy  

• Budowy miejsca aktywności lokalnej dla mieszkańców Baniochy i Łubnej  

• Przeglądu dróg gminnych w ramach komisji drogowej wyjazdowej  

• Podpisania umowy użyczenia Gminie Góra Kalwaria przez GDDKiA nieruchomości 

gruntowej stanowiącej drogi lokalne tzw. serwisówki w Baniosze w celu ich bieżącego 

utrzymania  

• Określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości  

• Analizy stawek podatku od nieruchomości i inne wynikające z bieżącej działalności 

gminy.  

Przewodnicząca Komisji uczestniczyła w posiedzeniach Komisji Prezydialnej, sesjach Rady 

Gminy, w pracach Społecznej Komisji Mieszkaniowej, Rady Społecznej Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej, Kapituły tytułu „zasłużony dla Góry Kalwarii”, 

posiedzeniach Gminnej Rady Seniorów oraz naradach koordynacyjnych dot. rozbudowy i 

modernizacji oczyszczalni ścieków w Moczydłowie.  

Składam podziękowania członkom Komisji za współpracę i zaangażowanie w prace 

Komisji. Dziękuję również burmistrzom, skarbnikowi, Przewodniczącej Rady Miejskiej, 

pracownikom biura rady, urzędu oraz kierownikom jednostek podległych za referowanie 

tematów i wyjaśnienia udzielane podczas posiedzeń Komisji.” 

 

Punkt 19. Sprawozdanie z pracy Komisji Rewizyjnej za 2023 rok. 

Sprawozdanie z pracy Komisji Rewizyjnej za 2023 rok przedłożył Przewodniczący Komisji 

Andrzej Posiewka. 

„Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej Góry Kalwarii pracowała w składzie:  

Andrzej Posiewka  

Teresa Jędral  

Jan Jarosz  

Łukasz Baran  

Jakub Rącz  

Przedmiotem pracy Komisji było działanie na podstawie rocznego planu pracy przyjętego 

na sesji Rady Miejskiej i zgłoszeń bieżących. Komisja odbyła 9 posiedzeń własnych, 8 

posiedzeń wspólnych (wszystkie Komisje) oraz 1 wspólne z Komisją Zdrowia i Sportu.  
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Podczas spotkań rozpatrywano następujące tematy: 

- opiniowanie projektów uchwał i tematów na Sesję Rady Miejskiej, 

- opiniowanie wykonania budżetu za rok 2023 i sporządzenie wniosku o udzielenie 

absolutorium burmistrzowi, 

- kontrola ZGK Góra Kalwaria (skierowanie pisma do NIK) 

Dziękuję wszystkim Członkom Komisji za całoroczną pracę. Podziękowania składam 

również wszystkim pracownikom Urzędu Miasta i Gminy Góra Kalwaria, Panom 

Burmistrzom a w szczególności Biuro Rady.” 

 

Punkt 20. Sprawozdanie z pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji za 2023 rok. 

Sprawozdanie z pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji za 2023 rok przedłożył 

Przewodniczący Komisji Jakub Rącz: 

„Komisja Skarg, Wniosków i Petycji w 2023 roku pracowała w następującym składzie 

osobowym: 

1. Jakub Rącz - przewodniczący komisji; 

2. Beata Mika - zastępca przewodniczącego komisji; 

3. Andrzej Posiewka - członek komisji. 

W okresie sprawozdawczym odbyło się 10 posiedzeń komisji. 

Komisja działając w oparciu o Ustawę o samorządzie gminnym, statut Gminy Góry Kalwarii 

oraz plan pracy na 2023 rok przyjęty na Sesji Rady Miejskiej rozpatrywała i opiniowała 

skargi, wnioski i petycje, które wpłynęły do Rady Miejskiej Góry Kalwarii. 

Spotkania komisji w 2023 roku dotyczyły prowadzenia postępowań wyjaśniających, 

rozpatrywania i wydawania opinii oraz przygotowywania stosownych uchwał i uzasadnień 

do uchwał dla następujących wniosków, skarg i petycji: 

- wniosku o pomoc i wsparcie finansowe dla Kołą Wędkarskiego ZADZIORNY KARP; 

- pism pani G. D. dotyczących działalności Burmistrza i Zastępcy Burmistrza oraz 

toczącego się postępowania administracyjnego; 

- skargi pana A.C. na Dyrektora OPS w Górze Kalwarii; 

- wniosku p. T. B. w sprawie postawienia znaku drogowego ograniczającego tonaż 

samochodów oraz wykonania nowej nawierzchni na ul. Dębowej w Górze Kalwarii; 

- wniosku Stowarzyszenia Wspólnoty Rzeki Czarnej w sprawie rozpoczęcia procedury 

wyodrębnienia i nadania nazwy miejscowości. 

- wniosku w sprawie wykonania odwodnienia terenu Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w 

Kątach; 
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- wniosku w sprawie zmiany lokalizacji przystanku autobusowego w miejscowości 

Sierzchów; 

- wniosku w sprawie uwzględnienia tenisa, jako dyscypliny sportu wspieranej w ramach 

zadań publicznych na rok 2024. 

Pragnę podziękować Członkom Komisji Skarg, Wniosków i Petycji za zaangażowanie i 

aktywny udział w jej pracach. Pracownikom Biura Rady Miejskiej dziękuję za pomoc 

organizacyjną. Panom Burmistrzom, Kierownikom, Urzędnikom i Przedstawicielom 

poszczególnych wydziałów i jednostek organizacyjnych Urzędu Gminy oraz gminnym 

Radcom Prawnym składam podziękowania za udzielane informacje oraz wyjaśnienia, a 

także za merytoryczny wkład w pracę naszej Komisji.” 

 

Punkt 21. Sprawozdanie z pracy Komisji Prezydialnej za 2023 rok. 

Sprawozdanie z pracy Komisji Prezydialnej za 2023 rok przedłożyła Przewodnicząca 

Komisji Aleksandra Fedynicz-Komosa: 

„W 2023 roku odbyło się 11 posiedzeń Komisji Prezydialnej. Podczas posiedzeń członkowie 

Komisji omawiali projekty uchwał przygotowywanych na sesje Rady Miejskiej, ustalali 

terminy posiedzeń Komisji stałych Rady Miejskiej oraz wspólnych posiedzeń stałych komisji 

Rady, a także analizowali korespondencję przychodzącą do Biura Rady Miejskiej. Ponadto 

Przewodnicząca Rady zapoznawała członków Komisji z korespondencją wychodzącą z 

Biura Rady, a w przypadku petycji, wniosków i skarg, kierowała wpływające pisma do 

rozpatrzenia przez odpowiednie komisje. 

W ramach wolnych wniosków i spraw wniesionych członkowie Komisji poruszali kwestie 

związane z aktualną sytuacją Gminy, takie jak: stan dróg, oświetlenie, odprowadzanie wód 

w mieście, rozbudowa szkół, infrastruktura sportowa, stan gminnych nieruchomości, 

budowa kanalizacji, utrzymanie porządku w Gminie, funkcjonowanie Zakładu Gospodarki 

Komunalnej.  

Składam podziękowania Członkom Komisji Prezydialnej za ich zaangażowanie i pracę. 

Dziękuję Kierownictwu Urzędu Miasta i Gminy oraz pracownikom merytorycznym Urzędu i 

informatykom. Szczególne podziękowania kieruję w stronę pracowników Biura Rady – pani 

U. K. i pani A. W. za profesjonalną i rzetelną obsługę posiedzeń.” 

 

Punkt 22 Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie 

usług publicznego transportu zbiorowego w transporcie drogowym. 

Przewodnicząca A. Fedynicz – Komosa poinformowała, iż projekt uchwały w dniu 

dzisiejszym na wniosek burmistrza został wprowadzony do porządku obrad. 

Uwag indywidualnych/zapytań nie zgłoszono. 
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Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o 

świadczenie usług publicznego transportu zbiorowego w transporcie drogowym. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek 

Gliński, Jan Jarosz, Teresa Jędral, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata Mika, 

Bożena Molak, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona 

Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

BRAK GŁOSU (2) 

Wojciech Kochański, Zenon Nadstawny 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr CXI/981/2024 

 

Punkt 23 Przedstawienie opinii Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników do 

sądów powszechnych na kadencję 2024-2027 w wyborach uzupełniających, na temat 

kandydatów na ławników, w szczególności spełnienia przez nich wymogów określonych w 

ustawie Prawo o ustroju sądów powszechnych. 

Pani Beata Kisiel Przewodnicząca Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników do 

sądów powszechnych na kadencję 2024-2027 w wyborach uzupełniających, 

poinformowała, że ze względu na zawarte w opinii dane wrażliwe nie zostanie ona 

publicznie odczytana, natomiast radni mieli możliwość zapoznania się z opinią na 

poszczególnych posiedzeniach komisji. 

 

Punkt 24 Projekt uchwały w sprawie ustalenia regulaminu wyborów ławników do sądów 

powszechnych na kadencję 2024-2027. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że projekt 

uchwały uzyskał pozytywne opinie komisji rady. 

Uwag indywidualnych/zapytań nie zgłoszono. 

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie ustalenia regulaminu wyborów 

ławników do sądów powszechnych na kadencję 2024-2027. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 
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Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek 

Gliński, Jan Jarosz, Teresa Jędral, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata Mika, 

Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan 

Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

BRAK GŁOSU (1) 

Wojciech Kochański 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr CXI/982/2024 

 

Punkt 25 Przeprowadzenie wyborów ławników: 

 

a) wybór komisji skrutacyjnej, 

Przewodnicząca Rady Miejskiej zaproponowała do składu komisji skrutacyjnej radną C. 

Książek, M. Bolek oraz radnego T. Ura, następnie zapytała, czy ktoś z radnych zgłasza 

kandydaturę na członka komisji.  

Nie zgłoszono kolejnych kandydatur, wymienieni radni wyrazili wolę udziału w komisji 

skrutacyjnej.  

Przewodnicząca A. Fedynicz – Komosa poprosiła o ukonstytuowanie się komisji 

skrutacyjnej do przeprowadzenia wyboru ławników.  

 

b) głosowanie, 

Po przerwie na ukonstytuowanie się komisji skrutacyjnej Przewodnicząca A. Fedynicz – 

Komosa zwracając się do kandydatów na ławników zapytała, czy koś chciałby przedstawić 

swoją kandydaturę (nie było zgłoszeń).  

Przewodnicząca komisji C. Książek odczytała nazwiska kandydatów na ławników do 

określonych sądów, przypomniała radnym zasady głosowania. Następie komisja 

skrutacyjna przeprowadziła głosowanie w trybie tajnym. Karty do głosowania stanowią 

załącznik nr 17 do protokołu.  

Podczas przeprowadzania głosowania nieobecny na sali był radny S. Krupa. 

 

c) odczytanie protokołu z ustalenia wyników głosowania, 

Przewodnicząca komisji skrutacyjnej C. Książek przedstawiła protokół z ustalenia wyników 

głosowania w wyborach ławników do sądów powszechnych na kadencję 2024-2027 

(załącznik nr 18 do protokołu). 

W wyniku głosowania na ławników do Sądu Okręgowego w Warszawie zostali wybrani: 

Dzido Danuta Krystyna, Jagiełło -Zając Ilona, Jasek Renata Agnieszka, Jędral Zbigniew. Do 

Sądu Rejonowego w Piasecznie zostali wybrani: Kucharski Józef Marek, Nowak Katarzyna 

Anna, natomiast do Sądu Rejonowego dla m. st. Warszawy w Warszawie, Wydziału Pracy i 
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Ubezpieczeń Społecznych zostali wybrani: Krupa Emilia Małgorzata, Walczak Piotr 

Krzysztof.  

 

d) projekt uchwały w sprawie wyboru ławników do sądów powszechnych na kadencję 

2024-2027. 

Projekt uchwały odczytał przewodniczący Rady Miejskiej, a następnie przestąpiła do 

głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie wyboru ławników do sądów 

powszechnych na kadencję 2024-2027. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek 

Gliński, Jan Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona 

Książek, Beata Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej 

Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, 

Rozalia Zdulska 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr CXI/983/2024 

 

Punkt 26 Projekt uchwały w sprawie programu osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” 

na rok 2024 w Gminie Góra Kalwaria. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że projekt 

uchwały uzyskał pozytywne opinie komisji rady. 

Uwag indywidualnych/zapytań nie zgłoszono. 

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie programu osłonowego „Korpus 

Wsparcia Seniorów” na rok 2024 w Gminie Góra Kalwaria.  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek 

Gliński, Jan Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona 

Książek, Beata Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej 
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Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, 

Rozalia Zdulska 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr CXI/984/2024 

 

Punkt 27 Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania statutu Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Górze Kalwarii. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że projekt 

uchwały uzyskał pozytywne opinie komisji rady. 

Uwag indywidualnych/zapytań nie zgłoszono. 

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania statutu 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Górze Kalwarii. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek 

Gliński, Jan Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona 

Książek, Beata Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej 

Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, 

Rozalia Zdulska 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr CXI/985/2024 

 

Punkt 28 Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia ośrodka wsparcia 

Klub Senior+ „Wisełka” oraz włączenia go w strukturę Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Górze Kalwarii. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że projekt 

uchwały uzyskał pozytywne opinie komisji rady. 

Uwag indywidualnych/zapytań nie zgłoszono. 

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia 

ośrodka wsparcia Klub Senior+ „Wisełka” oraz włączenia go w strukturę Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Górze Kalwarii. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek 

Gliński, Jan Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona 

Książek, Beata Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej 

Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, 

Rozalia Zdulska 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr CXI/986/2024 

 

Punkt 29 Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla 

członków Ochotniczych Straży Pożarnych w Gminie Góra Kalwaria. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, iż z wnioskiem na posiedzeniu komisji o 

zwiększenie ekwiwalentu pieniężnego z 18 zł. na 20 zł. dla członków OSP w gminie Góra 

Kalwaria wystąpiła Komisja Gospodarki Komunalnej i Porządku Publicznego; Komisja 

Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Handlu; Komisja Rewizyjna, Komisja Oświaty, Kultury i 

Pomocy Społecznej; Komisja Finansów i Rozwoju, opinię pozytywną wydała Komisja 

Zdrowia i Sportu. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: zwiększenia ekwiwalentu pieniężnego dla członków OSP w 

gminie Góra Kalwaria z 18 zł. na 20 zł. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek 

Gliński, Jan Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona 

Książek, Beata Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej 

Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, 

Rozalia Zdulska 

 

➢ Wniosek w sprawie: zwiększenia ekwiwalentu pieniężnego dla członków OSP w 

gminie Góra Kalwaria z 18 zł. na 20 zł. został przyjęty. 
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Przewodnicząca A. Fedynicz – Komosa przystąpiła do głosowania uwzględniając 

przegłosowany powyżej wniosek. 

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu 

pieniężnego dla członków Ochotniczych Straży Pożarnych w Gminie Góra Kalwaria.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek 

Gliński, Jan Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona 

Książek, Beata Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej 

Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, 

Rozalia Zdulska 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr CXI/987/2024 

 

Punkt 30. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Góra Kalwaria 

na rok 2024. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że projekt 

uchwały uzyskał pozytywne opinie komisji rady. 

Uwag indywidualnych/zapytań nie zgłoszono. 

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Góra Kalwaria na rok 2024. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek 

Gliński, Jan Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona 

Książek, Beata Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej 

Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, 



Protokół nr 111/2024 z sesji Rady Miejskiej Góry Kalwarii 20.03.2024 r.  35/51 

Rozalia Zdulska 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr CXI/988/2024 

 

Punkt 31. Projekt uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub 

znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że projekt 

uchwały uzyskał pozytywne opinie komisji rady. 

Uwag indywidualnych/zapytań nie zgłoszono. 

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek 

Gliński, Jan Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona 

Książek, Beata Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej 

Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, 

Rozalia Zdulska 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr CXI/989/2024 

 

Punkt 33 Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania nazw ulic we wsi Wólka 

Załęska. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że projekt 

uchwały uzyskał pozytywne opinie komisji rady. 

Uwag indywidualnych/zapytań nie zgłoszono. 

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania nazw 

ulic we wsi Wólka Załęska. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek 

Gliński, Jan Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona 

Książek, Beata Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej 

Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, 

Rozalia Zdulska 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr CXI/990/2024 

 

Punkt 34 Projekt uchwały w sprawie nadania nazw drogom wewnętrznym we wsi Obręb. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że projekt 

uchwały uzyskał pozytywne opinie komisji rady. 

Uwag indywidualnych/zapytań nie zgłoszono 

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie nadania nazw drogom wewnętrznym 

we wsi Obręb. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek 

Gliński, Jan Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona 

Książek, Beata Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej 

Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, 

Rozalia Zdulska 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr CXI/991/2024 

 

Punkt 35 Projekt uchwały w sprawie nadania nazw drogom wewnętrznym we wsi Czarny 

Las. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że projekt 

uchwały uzyskał pozytywne opinie komisji rady. 

Uwag indywidualnych/zapytań nie zgłoszono 
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Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie nadania nazw drogom wewnętrznym 

we wsi Czarny Las. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek 

Gliński, Jan Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona 

Książek, Beata Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej 

Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, 

Rozalia Zdulska 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr CXI/992/2024 

 

Punkt 36 Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w miejscowości 

Kąty. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że projekt 

uchwały uzyskał pozytywne opinie komisji rady. 

Uwag indywidualnych/zapytań nie zgłoszono 

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w 

miejscowości Kąty. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek 

Gliński, Jan Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona 

Książek, Beata Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej 

Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, 

Rozalia Zdulska 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr CXI/993/2024 

 

Punkt 37 Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 

gruntowej, stanowiącej własność Gminy Góra Kalwaria. 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że projekt 

uchwały uzyskał pozytywne opinie komisji rady. 

Uwag indywidualnych/zapytań nie zgłoszono 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 

nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Góra Kalwaria.  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek 

Gliński, Jan Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona 

Książek, Beata Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej 

Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, 

Rozalia Zdulska 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr CXI/994/2024 

 

Punkt 38 Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu 

lokalu użytkowego na rzecz dotychczasowego najemcy. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że projekt 

uchwały uzyskał pozytywne opinie komisji rady. 

Uwag indywidualnych/zapytań nie zgłoszono 

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy najmu lokalu użytkowego na rzecz dotychczasowego najemcy. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek 

Gliński, Jan Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona 

Książek, Beata Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej 

Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, 

Rozalia Zdulska 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr CXI/995/2024 
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Punkt 39 Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie przez 

Gminę Góra Kalwaria nieruchomości stanowiących własność Skarbu Państwa, położonych 

w obrębie 0023, Krzaki Czaplinkowskie w gminie Góra Kalwaria, oznaczonych, jako działki 

ewidencyjne nr: 193/3 i 193/4. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że projekt 

uchwały uzyskał pozytywne opinie komisji rady. 

Uwag indywidualnych/zapytań nie zgłoszono 

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne 

nabycie przez Gminę Góra Kalwaria nieruchomości stanowiących własność Skarbu 

Państwa, położonych w obrębie 0023, Krzaki Czaplinkowskie w gminie Góra Kalwaria, 

oznaczonych jako działki ewidencyjne nr: 193/3 i 193/4. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek 

Gliński, Jan Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona 

Książek, Beata Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej 

Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, 

Rozalia Zdulska 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr CXI/996/2024 

 

Punkt 39.1. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za zajęcie pasa 

drogowego dróg gminnych. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że projekt 

uchwały uzyskał pozytywne opinie komisji rady. 

Uwag indywidualnych/zapytań nie zgłoszono 

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za zajęcie 

pasa drogowego dróg gminnych.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek 

Gliński, Jan Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona 

Książek, Beata Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej 

Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, 

Rozalia Zdulska 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr CXI/997/2024 

 

Punkt 39.2. Projekt uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 

uprawniającego do korzystania z pomocy w formie świadczenia pieniężnego w postaci 

zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywność oraz w sprawie określenia zasad zwrotu 

wydatków na pomoc w formie posiłku lub świadczenia rzeczowego w postaci produktów 

żywnościowych przyznawanych dla osób objętych rządowym programem „Posiłek w 

szkole i w domu” na lata 2024-2028 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że projekt 

uchwały uzyskał pozytywne opinie komisji rady. 

Uwag indywidualnych/zapytań nie zgłoszono. 

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 

uprawniającego do korzystania z pomocy w formie świadczenia pieniężnego w postaci 

zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywność oraz w sprawie określenia zasad zwrotu 

wydatków na pomoc w formie posiłku lub świadczenia rzeczowego w postaci produktów 

żywnościowych przyznawanych dla osób objętych rządowym programem „Posiłek w 

szkole i w domu” na lata 2024-2028.  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek 

Gliński, Jan Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona 

Książek, Beata Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej 

Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, 

Rozalia Zdulska 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr CXI/998/2024 
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Punkt 39.3. Projekt uchwały w sprawie przekazania wniosku do organu właściwego. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji J. Rącz odczytała projekt uchwały oraz 

omówił uzasadnienie.  

Uwag indywidualnych/zapytań nie zgłoszono. 

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie przekazania wniosku do organu 

właściwego. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek 

Gliński, Jan Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona 

Książek, Beata Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej 

Posiewka, Jakub Rącz, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia 

Zdulska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jan Rokita 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr CXI/999/2024 

 

Punkt 39.4. Projekt uchwały w sprawie uznania za niezasadny wniosku o ustanowienie 

pomnika przyrody. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji J. Rącz przedstawił projekt uchwały wraz 

z uzasadnieniem.  

Uwag indywidualnych/zapytań nie zgłoszono. 

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie uznania za niezasadny wniosku o 

ustanowienie pomnika przyrody. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek 

Gliński, Jan Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona 
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Książek, Beata Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej 

Posiewka, Jakub Rącz, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia 

Zdulska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jan Rokita 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr CXI/1000/2024 

 

Punkt 39.5. Projekt uchwały w sprawie przekazania petycji według właściwości. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji J. Rącz przedstawił projekt uchwały wraz 

z uzasadnieniem. 

Uwag indywidualnych/zapytań nie zgłoszono. 

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie przekazania petycji według 

właściwości.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek 

Gliński, Jan Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona 

Książek, Beata Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej 

Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, 

Rozalia Zdulska 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr CXI/1001/2024 

 

Punkt 39.6 Projekt uchwały w sprawie przekazania wniosku według właściwości. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji J. Rącz przedstawił projekt uchwały wraz 

z uzasadnieniem. 

Uwag indywidualnych/zapytań nie zgłoszono. 

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie przekazania wniosku według 

właściwości.  
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Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek 

Gliński, Jan Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona 

Książek, Beata Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej 

Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, 

Rozalia Zdulska 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr CXI/1002/2024 

 

Punkt 39.7 Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Miasta i Gminy Góra 

Kalwaria do 2030 r. 

Przewodnicząca Rady A. Fedynicz – Komosa powitała współautorów Strategii Rozwoju 

Miasta i Gminy Góra Kalwaria do 2030 r. dr Paulinę Legutko - Kobus oraz dr hab. Jacka 

Sierak.  

Uwag indywidualnych/zapytań nie zgłoszono. 

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Miasta i 

Gminy Góra Kalwaria do 2030 r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek Gliński, Jan Jarosz, 

Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata Mika, 

Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan 

Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zbigniew Adamczyk 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr CXI/1003/2024 
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Punkt 40 Prezentacja na temat możliwości lokalizacji w Czersku Muzeum Szkuty Czerskiej. 

Przewodnicząca A. Fedynicz – Komosa poinformował, iż decyzję o wprowadzeniu 

powyższego punktu do porządku obrad podjęła Komisja Prezydialna na podstawie 

wniosku mieszkanki dotyczącego przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla działki, na której została odnaleziona szkuta. 

Mieszkanka korzystając z prezentacji multimedialnej streściła radnym przebieg wydobycia 

szkuty oraz przedstawiła propozycję utworzenia Muzeum Szkuty Czerskiej na działce 

będącej własnością mieszkanki, na której została odnaleziona szkuta (prezentacja stanowi 

załącznik nr 19 do niniejszego protokołu). Zdaniem mieszkanki lokalizacja muzeum w ww. 

miejscu przyczyni się do rozwoju i rozbudowy infrastruktury od ruin Zamku Książąt 

Mazowieckich do Doliny Czerskiej i przyniesie wiele korzyści pod kątem społecznym, 

kulturalnym i turystycznym dla Mikroregionu Nadwiślańskiego Urzecza. Niezwykle 

pozytywnie wpłynie na rozwój tej części Mazowsza. W dniu 25 lutego 2024r. w Czersku 

został powołany jednogłośną uchwałą Społeczny Komitet Budowy Muzeum Szkuty i 

Urzecza w postaci muzealnej jednostki multimedialnej w tym hali wystawienniczej, w której 

będzie wyeksponowana Szkuta z Czerska, służąca do przewozu zboża i soli w XV w. wraz 

z innymi znaleziskami w zakresie żeglugi śródlądowej rzeki Wisły tzw. Centrum Żeglugi 

Wiślanej (gdzie będą eksponowane szkuty, baty, łódki, dłubanki dotąd nie prezentowane). 

Muzeum poświęcone będzie także znaleziskom archeologicznym z Czerska i historii oraz 

folklorowi Mikroregionu Nadwiślańskiego Urzecza w tym także miejscowemu rolnictwu i 

sadownictwu. W trakcie wypowiedzi mieszkanka zwróciła się do władz gminy jak również 

radnych o podjęcie działań umożliwiających utworzenie muzeum, w tym o przystąpienie 

do sporządzenia planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi CZERSK w 

zakresie działki 565/4 na przeznaczenie inwestycji celu publicznego w postaci wzniesienia 

Muzeum Szkuty Czerskiej oraz Urzecza jak również o zmianę przeznaczenia terenu 

omawianej działki z rolnego na grunty użyteczności publicznej przeznaczonej na muzeum 

wraz z niezbędną infrastrukturą towarzyszącą. Utworzone muzeum funkcjonowałoby na 

podstawie ustawy z dnia 19.12.2008 r. o Partnerstwie publiczno-prawnym. Na 

organizatorze muzeum w celu jego wybudowania spoczywał będzie obowiązek 

poszukiwania źródeł finansowania wśród krajowych i zagranicznych podmiotów 

publicznych jak i prywatnych. Na zakończenie swojej wypowiedzi zaprosiła 

zgromadzonych na ponowne otwarcie ścieżki edukacyjnej (we współpracy z Ośrodkiem 

Kultury) po modernizacji nad Jeziorem Czerskim oraz koncert Zespołu Bene, ognisko i 

poczęstunek w najbliższą sobotę o godz. 1200. 

Radny J. Rokita pogratulował prelegentce zainteresowania przedstawionym tematem oraz 

stwierdził, że jest pełen podziwu dla tego, co właśnie usłyszał. Przedstawione argumenty 

przekonują radnego i popiera koncepcję, aby Muzeum Szkuty Czerskiej powstała właśnie 

w miejscu, w którym ta szkuta została odnaleziona. W dalszej wypowiedzi zaapelował do 

burmistrza o wspieranie zamierzeń, gdyż zdaniem radnego nawet Państwowe Muzeum 

Archeologiczne w Warszawie nie miało wątpliwości, że właśnie to miejsce, gdzie szkuta 

została odkryta, jest najbardziej właściwym miejscem na stworzenie muzeum.  
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Radna T. Jędral stwierdziła, że jest pod wrażeniem przedstawionej prezentacji, jak również 

jest za budową muzeum. Następnie zapytała mieszkankę, czy rozważała alternatywę 

sprzedaży działki np. gminie.  

Mieszkanka odpowiedziała, że nie wyklucza wszystkich dopuszczonych prawnie 

możliwości, jakie można zastosować w tym przypadku. 

Radna U. Wroniewicz podziękowała mieszkance i jej mężowi za ciekawy i rzetelnie 

przygotowany materiał. Zdaniem radnej tak niezwykłe odkrycie powinno powrócić do 

kolebki czerskiej, dzięki temu Czersk, gmina, Mazowsze byłoby promowane i rozsławione. 

Dotychczas główną barierą utworzenia muzeum była lokalizacji i jeżeli radni zdecydują się 

zagłosować za przystąpieniem do zmiany przeznaczenia działki to problem ten będzie 

bez większego znaczenia. Radna wspomniała, jakie działania były podejmowane, aby muc 

znaleźć odpowiednią lokalizację pod budowę muzeum (bez większych efektów) i jeżeli 

dalej lokalizacja nie będzie wskazana, to zdaniem mówczyni szanse się zaprzepaszczą. Na 

zakończenie wypowiedzi wspomniała, że Współpraca z Państwowym Muzeum 

Archeologicznym z mieszkanką i Urzędem Marszałkowskim być może spowoduje, że 

wspomniany rejon będzie mógł się rozwijać.  

Radna B. Polaczyńska poprosiła, aby głos w sprawie zabrała Anna Kochańska Naczelnik 

Wydziału Planowania Przestrzennego i odniosła się do opinii muzeum archeologicznego, 

która mówi, że żadna działka poniżej skarpy nie może być przeznaczona na budowę 

szkuty, ze względu na wilgotność terenu i że dla takich obiektów jak szkuta tereny te są 

niebezpieczne.  

Przewodnicząca A. Fedynicz – Komosa poinformowała, że oczekiwaniem mieszkanki jest, 

że rada miejska (co jest w jej kompetencji) przystąpi do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego i tuż po zabraniu głosu przez radnego Z. Adamczyka 

poprosi o zabranie głosu p. A. Kochańską, gdyż i tak miała to uczynić. 

Radny Z. Adamczyk zapytał mieszkankę jakiej klasy gleba występuje na omawianej działce.  

Przewodnicząca A. Fedynicz-Komosa poinformował, iż takie informacje zostały 

przedstawione na Komisji Prezydialnej i jest to działka trzeciej klasy. 

Radny Z. Adamczyk zapytał, kiedy odbyły się rozmowy z resortem rolnictwa w sprawie 

odrolnienia działki. 

Mieszkanka poinformowała, że radny musiał źle zrozumieć, gdyż nic takiego nie 

powiedziała.  

Radny Z. Adamczyk zwrócił uwagę na fakt, iż ze zmianą ustawy o ochronie gruntów 

rolnych, minister nie ma już kompetencji do odrolnienia gruntów. 

Mieszkanka wyjaśniła, iż mówiła, że powiadomione zostały różnego rodzaju ministerstwa i 

jednostki samorządu terytorialnego, które potencjalnie mogłyby być stroną dalszego 

postępowania administracyjnego. 

Radny Z. Adamczyk odniósł się do wypowiedzi mieszkanki. 
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Pani A. Kochańska Naczelnik Wydziału Planowania Przestrzennego przedstawiła radnym, 

na jakim obecnie etapie procedowania jest zmiana Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego dla Miasta i Gminy Góra Kalwaria, które po uchwaleniu 

obowiązywać będzie do 2025 r. natomiast po tym okresie zastąpi go plan ogólny 

obowiązujący dla całej gminy. Realizacja miejscowych planów zagospodarowania 

przestrzennego musi być zgodna z powyższymi dokumentami. Pani Naczelnik 

wspomniała, iż cała procedura związana ze zmianą przeznaczenia gruntów na cele 

nierolnicze trwa bardzo długo w związku z czym zasugerowała mieszkańcom, aby również 

złożyli wniosek do planu ogólnego. Od pierwszego wyłożenia studium wskazana jest 

jedna lokalizacja (naprzeciwko Kościoła Parafialnego w Czersku), natomiast przy drugim 

wyłożeniu studium Państwowe Archiwum Archeologii wystąpiło z uwagą o wprowadzenie 

dwóch kolejnych lokalizacji budowy szkuty, są to lokalizacje powyżej skarpy przy ul. 

Warszawskiej i ul. Świętego Mikołaja (powyższe lokalizacje nie są potwierdzone i również 

powinien zostać złożony wniosek przy procedowaniu planu ogólnego) w związku z 

powyższym lokalizacja wskazana przez mieszkańców byłaby czwartą lokalizacją formalną, 

która powinna zostać uwzględniona w studium. Po wprowadzeniu, czy do studium, czy do 

planu ogólnego taki teren przeznaczony pod usługi celu publicznego należy przełożyć na 

ustalenia planu miejscowego ze zgodami rolnymi bądź nie w zależności od tego, gdzie 

taki teren byłby wskazany. W trakcie wypowiedzi odniosła się do pytania związanego z 

utworzeniem muzeum szkuty poniżej skarpy. 

Przewodnicząca Rady A. Fedynicz- Komosa poprosiła o informację, czy trwające prace 

nad studium wykluczają możliwość przystąpienia do sporządzenia planu.  

Naczelnik A. Kochańska poinformowała, iż nie wyklucza takiej możliwości. Może być to 

procedowane do momentu uzgodnień, w którym powinna być już przedstawiona taka 

wersja projektu, która będzie już kompatybilna z dokumentem na podstawie, którego 

będzie procedowany. 

Radna T. Jędral zapytała, jakiej minimalnej powierzchni działka powinna być przeznaczona 

pod budowę muzeum szkuty oraz zawracając się do mieszkanki zapytała, czy istnieje 

możliwość przesłania do biura rady przedstawionej prezentacji w celu udostępnienia 

radnym. 

Mieszkanka poinformowała, iż prezentacja zawiera filmy i ma zbyt dużą pojemność, aby 

móc ją przesłać. 

Naczelnik A. Kochańska poinformował, iż z tych potencjalnych terenów, które były 

rozpatrywane to jest obszar ok 1 ha.  

Radna U. Wroniewicz wyraziła swoje zadowolenie w związku z wyznaczeniem przez Urząd 

Marszałkowski nowych lokalizacji pod budowę muzeum szkuty oraz odniosła się do każdej 

z nich twierdząc, że może nie być łatwo pozyskać wspomniane tereny na ten cel. 

Następnie zapytała, czy Naczelnik A. Kochańska rozmawiała z właścicielami tych działek, 

czy tylko zostały skierowane pisma do Urzędu Marszałkowskiego. 
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Pani A. Kochańaka poinformowała, iż przy drugim wyłożeniu do publicznego wglądu 

wpłynął wniosek Państwowego Muzeum Archeologicznego wskazujący powyższe 

lokalizacje, natomiast w gestii muzeum jest prowadzenie rozmów. 

Radny A. Posiewka poprosił o zakończenie dyskusji, gdyż zdaniem radnego w dniu 

dzisiejszym nie zostanie nic w tej sprawie ustalone, kontynuując stwierdził, że należy 

zorganizować spotkanie, aby omówić poruszony temat. Na zakończenie dodał, że są 

jeszcze mieszkańcy, którzy również chcą zabrać głos. 

Przewodnicząca A. Fedynicz – Komosa zgodziła się z przedmówcą i poprosiła, aby tuż po 

światach w trybie pilnym przewodniczący komisji zwołali posiedzenia komisji na których 

omówią i wydadzą opinię w sprawie złożonego wniosku w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia planu zagospodarowania przestrzennego dla omawianej działki. Po wydaniu 

opinii burmistrz będzie wiedział, czy na Komisję Prezydialną na 15.04.2024 r. ma 

przygotować projekt uchwały, czy procedura zostaje wstrzymana do czasu uchwalenia 

studium. 

Radna B. Polaczyńska w trybie ad vocem stwierdziła, że rada podejmowała już uchwałę o 

przystąpieniu do planu ogólnego dla gminy Góra Kalwaria.  

Do powyższego odniosła się przewodnicząca A. Fedynicz – Komosa wyjaśniając radnej, iż 

czym innym jest plan ogólny, studium, a czym innym jest przystąpienie do sporządzenia 

planu zagospodarowania przestrzennego dla omawianej działki.  

Naczelnik A. Kochańska ponownie potwierdziła, że procedowanie nad zmianą studium nie 

wyklucza możliwości przystąpienia do sporządzenie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego, zwracając jednocześnie uwagę na czas trwania całej 

procedury. 

Przewodnicząca A. Fedynicz – Komosa odnosząc się do powyższego zaapelowała do 

przewodniczących, aby zwołali swoje komisję, szczegółowo omówili i biorąc pod uwagę 

czas trwania całej procedury podjęli decyzję, czy rada przystępuje do sporządzenia planu, 

czy czeka na studium lub plan ogólny. 

Naczelnik A. Kochańska przedstawiła ramy czasowe związane z wejściem w życie planu 

ogólnego oraz ryzyka związanego z nieuchwaleniem go do początku roku 2026. 

Przewodnicząca A. Fedynicz – Komosa stwierdziła, że faktycznie dziś to nie jest dobry czas 

na wydawanie opinii w tej kwestii, dodała, że na posiedzeniach komisji radni powinni 

wszystko rozważyć i wziąć pod uwagę. Poprosiła przewodniczących, aby opinie zostały 

wydane do czasu najbliższego posiedzenia Komisji Prezydialnej. 

Burmistrz A. Strzyżewski poprosił radnych, aby przy wydawaniu opinii mieli na uwadze 

kilka aspektów, w tym jakie uwarunkowania terenowe powinny towarzyszyć lokalizacji 

muzeum oraz, że należałoby do rozmów zaprosić Państwowe Muzeum Archeologiczne, 

aby podjęte decyzje nie różniły się od dotychczasowych ustaleń, gdyż do prac nad 

lokalizacją i realizacją projektu Marszałek Województwa wyznaczył PMA. Zdaniem 

burmistrza jest to sprawa bardziej skomplikowana i wymagająca spotkania w większym 

gronie. 
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Przewodnicząca A. Fedynicz- Komosa zaproponowała, aby były to jednak posiedzenia 

komisji. Następnie poprosiła burmistrza, aby przez ten okres do czasu po świętach urząd 

wystąpił do Państwowego Muzeum Archeologicznego z prośbą o opinię na piśmie lub 

zorganizował spotkanie z przedstawicielem muzeum i po nim przekazał radnym jakie jest 

zdanie PMA w omawianym temacie.  

 

Punkt 41 Informacja przewodniczącego rady o zgłoszonych wnioskach w sprawie 

dokonania poprawek lub uzupełnienia protokołu z CVIII sesji Rady Miejskiej z dnia 

21.02.2024 r. oraz z CIX uroczystej sesji Rady Miejskiej z dnia 26.02.2024r. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że do 

protokołu z CVIII sesji Rady Miejskiej z dnia 21.02.2024 r. oraz z CIX uroczystej sesji Rady 

Miejskiej z dnia 26.02.2024r. nie wpłynęły wnioski w sprawie dokonania poprawek czy 

uzupełnienie protokołów. 

Punkt 42 Sprawy różne: 

a) pytania mieszkańców i odpowiedzi 

Pani A.S. w swojej wypowiedzi wyraziła niezadowolenie związane z działaniami gminy w 

zakresie opieki nad zwierzętami bezdomnymi, zauważając, że wymusza to na gminie 

ustawa o ochronie zwierząt. Zdaniem mówczyni uchwalony Program opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Góra Kalwaria na rok 2024 jest wysoce niezadowalający, mieszkanka w listopadzie złożyła 

wniosek do burmistrza i wskazania w nim zawarte nie zostały uwzględnione w ww. 

programie. Mieszkanka zwróciła uwagę na bardzo niską kwotę przeznaczoną przez gminę 

w 2024 r. na zakup karmy na dokarmienie kotów wolno żyjących (2 400,00 zł. ponad 100 

kotów). Zdaniem mówczyni koty powinny mieć zapewnione szczepienia oraz 

odrobaczanie, a w celu wyeliminowania bezdomności zwierząt należy zwiększyć budżet na 

oznakowanie, sterylizację i kastrację.  

Pani A. M poinformowała, iż nie zgadzają się na to, aby gmina miała podpisaną umowę ze 

schroniskiem w Czaplinku i wnioskują, aby gmina podpisała umowę ze schroniskiem na 

Paluchu. Następnie przedstawiła powody, dla których wystąpiła z takim wnioskiem.  

Pani E. CH. na wstępie zauważyła, iż jest katastrofalna różnica w przyznanych środkach 

finansowych, pomiędzy bieżącym rokiem, a rokiem poprzednim z przeznaczeniem na 

sterylizację i kastracje kotów wolno żyjących. Odnosząc się do Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Góra Kalwaria na rok 2024 zauważyła, że nie znalazła informacji, iż projekt programu 

został pozytywnie zaopiniowany przez jakąkolwiek organizację pro zwierzęcą działającą 

na terenie powiatu piaseczyńskiego. Zdaniem mieszkanki przyznana kwota w wysokości 

2 400 zł. nie jest kwotą wystarczającą na wyżywienie kotów wolno żyjących i nie powinno 

być tak, żeby organizacje pro zwierzęce wyręczały gminę w jej ustawowym obowiązku i 

zapewniały żywność kotom. Również uważała, że przydział 5 sterylizacji kotów na 

opiekuna nie przyczyni się do zapobiegania bezdomności i ograniczenia kosztów na 
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bezdomne zwierzęta. Zdaniem mieszkanki przyznany budżet w wysokości 2 400 zł. 

kwalifikuje się do zaskarżenia do Wojewody, Regionalnej Izby Obrachunkowej, ponieważ 

gospodarowanie finansami jest tragiczne.  

Przewodnicząca zapytała mieszkankę, kiedy pismo zostało złożone, gdyż do rady miejskiej 

nie wpłynęło.  

Wypowiedź mieszkanki poza mikrofonem.  

Przewodnicząca poinformowała, iż rada nie zna sprawy i poprosiła, aby wspomniane 

pismo zostało również złożone do rady. Projekt uchwały został uchwalony, lecz uchwałę 

można w każdej chwili zmienić.  

Burmistrz A. Strzyżewski wyjaśnił, iż wspomniana kwota na kastrację i sterylizację jest to 

kwota wskazana jako wkład własny, gdyż gmina bierze udział w projekcie, na który 

pozyskała dofinansowanie z Urzędu Marszałkowskiego z przeznaczeniem na czipowanie, 

sterylizację i kastrację zwierząt. Następnie poprosił o zabranie głosu p. M. Radzikowską 

Naczelnik Wydziału Ekologii i Gospodarki Odpadami, aby odniosła się do kwestii 

poruszanych przez mieszkanki. 

Pani M. Radzikowską na wstępie podziękowała wszystkim wolontariuszom oraz 

karmicielom działającym na terenie gminy za wkład, ciężką pracę, którą wykonują na rzecz 

zwierząt oraz zaprosiła do współpracy. Wysokość wskazanych w programie środków na 

sterylizację i kastrację zwierząt nie uwzględnia pozyskanego dofinansowania. Umowa z 

odpowiednim schroniskiem zawierana jest na podstawie ustawy prawo zamówień 

publicznych, w tym roku do ogłoszonego przetargu została złożona tylko jedna oferta. W 

przypadku dokarmiania zwierząt, to opiekunki zgłaszają się do gminy w celu pozyskania 

takiej ilości karmy jaka jest im potrzebna. Naczelnik stwierdziła, że jeżeli będzie 

konieczność zwiększenia ilości z 5 szt. na więcej zabiegów kastracji/ sterylizacji kotów 

wolno żyjących, przypadających na opiekuna społecznego to istnieje taka możliwość.  

Pani E. CH. odnosząc się do wypowiedzi przedmówczyni stwierdziła, że ilość przyznawanej 

przez gminę karmy nie jest wystarczająca, w związku z czym karmiciele zmuszeni są do 

pozyskiwania jej w inny sposób. 

Przewodnicząca A. Fedynicz – Komosa podziękowała mieszkankom i poprosiła do 

mównicy mieszkańców z ul. Polnej Róży  

Mieszkaniec poinformował, iż przybył na sesję, gdyż uzyskał informację, że Pan Z. Kongiel 

nie wykona naprawy uszkodzonej melioracji przy ul. Polnej Róży, gdyż zabrakło środków 

finansowych. Mieszkańcy po uzyskaniu informacji, że naprawa nie zostanie wykonana 

rezygnują z wpłat na rzecz Gminnej Spółki Wodnej. 

Mieszkanka przedstawiła, z jakimi obecnie problemami spowodowanymi zalewaniem 

terenu zmagają się mieszkańcy. Otrzymali informację, że naprawa nie zostanie wykonana i 

dlatego pozwolili sobie przybyć na sesję.  

Przewodniczący Spółki Wodnej Z. Kongiel zapoznał zgromadzonych z ustaloną na 

poprzednich spotkaniach partycypacją w kosztach związanych z wykonaniem naprawy 

pomiędzy gminą, spółką wodną oraz mieszkańcami. Następnie przedstawił przebieg 
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spotkania oraz zapadłe na nim ustalenia (ustalono, że teren należy do gminy i to ona 

usunie awarię).  

Burmistrz A. Strzyżewski poinformował, iż w zakresie remontu nic się nie zmieniło, gmina 

chce ten remont wykonać, tylko pozostaje wyjaśnić, w której formule (czy gmina powierzy 

to spółce, wykona to sama i jak będzie wyglądała partycypacja w kosztach). Po powrocie 

Burmistrza M. Baja zostanie podjęta decyzja i będzie można przystąpić do projektu. 

Przewodniczący Gminnej Spółki Wodnej Z. Kongiel przedstawił, jakie działania podjął z 

ramienia spółki i jakie środki przeznaczył na poprawę melioracji ul. Polnej Róży (6.000 zł.) 

Należy na tym terenie przebudować drenaż, aby woda znajdująca się tam miała 

możliwość odpływu. Dodał, że jeżeli mieszkańcy nie będą dokonywali wpłat na rzecz 

spółki i nie będą należeć do spółki, to spółka nie będzie wykonywała na tym terenie 

żadnych czynności i poprosił mieszkańca o przekazanie tej informacji pozostałym 

mieszkańcom. 

Radny A. Posiewka stwierdził, że to burmistrz powinien podjąć decyzję. Zdaniem radnego 

nie ma na co czekać, gdyż spółka ma do tego odpowiednie kwalifikacje, mapy i spółka 

szybciej niż urząd dokona wszelkie formalności, gdyż ma doświadczenie w tym zakresie. 

Burmistrz A. Strzyżewski przychyla się do tego, aby wykonała to spółka z racji 

doświadczenia. W piątek po powrocie Burmistrz M. Baj, który od początku zajmuje się tą 

sprawą podejmie decyzję. 

b) pytania radnych i odpowiedzi 

Przewodnicząca A. Fedynicz-Komosa odczytała wiadomość od grupy wolontariuszy 

między innymi z Palucha, którzy zapytali czemu gmina usuwa komentarze dotyczące 

schroniska i tego, że właściciel schroniska zasiada na ławie oskarżonych za znęcanie się 

nad zwierzętami.  

Burmistrz A. Strzyżewski stwierdził, że trudno mu się odnieść do profilu gminnego, 

natomiast odniósł się do zamieszczanych komentarzy na swoim profilu.  

Wiceprzewodniczący W. Kochański podziękował za połączenie chodnika przy ul. 11 

Listopada z przejściem dla pieszych oraz zapytał czy w związku z czyszczeniem ulic 

gminnych będzie przewidziane czyszczenie ul. Budowlanych wzdłuż cmentarza.  

Burmistrz A. Strzyżewski odniósł się do poprzedniego tematu, następnie poinformował, że 

drogi wojewódzkie będą ponownie czyszczone (22.03.2024 r.), drogi gminne od kilku dni 

są już czyszczone, natomiast co dróg powiatowych burmistrz nie zna harmonogramu 

prac, ale gmina będzie apelować, aby i te drogi zostały oczyszczone. 

Radna T. Jędral zapytała, czy przewidziane jest również czyszczenie dróg i chodników na 

wsiach.  

Burmistrz A. Strzyżewski odpowiedział, że jeżeli chodzi o czyszczenie dróg, to będzie ono 

wykonane tam gdzie są krawężniki, gdyż taka jest praktyka. Natomiast jeżeli radni widzą 

potrzebę wyczyszczenia konkretnego chodnika, poprosił o zgłoszenie miejsca, w którym 

należy to zrobić.  
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Radna T. Jędral. zgłosiła Osiedle Marki Grójeckie do wyczyszczenia, wyraziła zdziwienie, 

dlaczego bieżę się pod uwagę tylko ulice z krawężnikami oraz poprosiła o interwencję w 

sprawie wyczyszczenia dróg, parkingów oraz chodników powiatowych (np. od Orlenu do 

Wilczynka). 

Burmistrz A. Strzyżewski poinformował, że będą zgłaszane ul. Budowlanych, ul. Mariańska 

oraz Baniocha. 

c) wolne wnioski 

Radny Z. Adamczyk wystąpił z wnioskiem, aby urząd wystąpił do Wojewódzkiego 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej o rozpatrzenie możliwości udzielenia 

dotacji gminie na dofinansowanie budowy przydomowych oczyszczalni ścieków. Pismo 

komisji z roku ubiegłego zostało bez odpowiedzi, więc być może wystąpienie burmistrza 

będzie skuteczniejsze.  

d) informacje 

Przewodnicząca A. Fedynicz – Komosa wraz z Burmistrzem zaprosiła radnych na jutrzejsze 

spotkanie wielkanocne o godz. 18:00 do Ośrodka Kultury 

Wiceprzewodniczący W. Kochański zaprosił na Misterium Męki Pańskiej, które będzie 

odgrywane w sobotę o godz. 15:00.  

 

Punkt 43 Zamknięcie CXI sesji Rady Miejskiej. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Rady Miejskiej A. Fedynicz-Komosa 

o godz. 20:45 zamknęła CXI sesję Rady Miejskiej. 

 

 

 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej  

 

 Aleksandra Fedynicz-Komosa  

 

 

Przygotowała:  

Anna Witek  

 


